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jandarmadan duydu 
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4’te

Avşar Mahallesi susuz
kalmayacak 

SAYFA
8’de

Pazarcının
soğan mutluluğu 

Trafik kazalarında hayatını
kaybeden 11 bisikletli anıldı 

Manisa’da Kritik Çoğunluk 
(Critical Mass) isimli bağımsız 
bisikletçiler, son 1 ayda trafik 
kazalarında yaşamını yitiren 
11 bisikletliyi anmak için Ma-

nisa’da bisiklet turu düzenledi. 
Kalabalık grup tur sonunda o-
turma eylemi yaparak hayatı-
nı kaybeden bisikletlileri andı. 
Sayfa 3’te

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından Salihli’de Eski Kamyon Garajının bulunduğu alanda yapımına 
başlanan Modern Pazaryeri, Yeraltı Otoparkı ve Bedesten Çarşısı projesinde son düzenlemeler yapılıyor.

CHP’li vekil
Başevirgen meclisteki 

ilk icraatını açıkladı

Manisa’da
63 bin 965 öğrenci
YKS için ter döktü 

Çocuklara en güzel 

karne hediyesi
Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin Sa-
lihli’ye kazandırdığı önemli projelerden 
bir tanesi olan Masal Ormanı Parkı, çocuk-
lara en güzel karne hediyesi oldu. Yaz tatilinin 
keyfini çıkaran minikler, aileleriyle birlikte ilçenin 
yeni cazibe merkezi haline geldi. Sayfa 9’da

CHP Manisa Milletvekili Bekir 
Başevirgen, yeni yasama yılın-
da ilk olarak çocuk istismarı ve 
cinayetlerine ilişkin çalışma ya-
pacağını açıkladı. CHP’li Başe-
virgen, “Ciğerimiz Eylül ile yan-

dı, aklımız kayıp Leyla’da. 
Çocuk istismarı ve cinayet-
leri siyaset üstü bir konu olup 
yeni yasama yılında ilk el ata-
cağımız konu bu olacaktır” ifa-
delerini kullandı. Sayfa 7’de

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Ma-
nisa İl Başkanı Erkan Öztürk başkan-
lığında, ilçe başkanlarının katılımıyla 
24 Haziran’da gerçekleşen Cumhur-
başkanlığı ve 27. Dönem Milletve-
kili Genel Seçimleriyle ilgili toplan-
tı yapıldı. Öztürk, “Bundan sonraki 
süreci ortak akılla idare ettirme 

noktasında beraber istişarele-
rimizi yapıyoruz. Önümüzdeki 
yerel seçime Allah’ın izniyle 
belediyelerimizin sayısını ar-
tıraraktan daha da güçlü bir 
MHP olarak Manisa’ya hep 
beraber üç hilalli mührü vu-
racağız” dedi. Sayfa 7’de

MHP’li Öztürk kadrosuyla
    seçimin kritiğini yaptı

Şehit
babasından

su hayrı

Kavun üreticisi
hasat için gün sayıyor

Edindiği hobi gelir kapısı oldu

Manisa’nın Saruhanlı ilçesi-
ne bağlı Kemiklidere Mahallesin-
de kavun üretimiyle geçimini sağ-
layan çiftçiler, bu sezon alacakla-
rı verim için gün sayıyor. 20 Tem-
muz’dan itibaren hasadın başla-
yacağı Saruhanlı’da çiftçiler özen-
le yağmurdan ve çamurdan koru-
dukları kavunlarını Türkiye’nin 
çeşitli illerindeki sofralarla buluş-
turacak. Sayfa 8’de

Manisalı fabrika işçisi Ha-
san Hüseyin Toğan, fabrika-
dan arta kalan zamanlarda 

edindiği ahşap ve alçı oyma 
hobisini ek gelir kapısına 
döndürdü. Belgeselde izle-
diği hayvanları ahşaba veya 
alçıya oyarak kendisine bir 
hobi edindiğini belirten To-
ğan, yaptığı eserleri satarak 
ek gelir sağlıyor. Sayfa 2’de

12’de
SAYFA

11’de
SAYFA

11’de
SAYFACeza haberleri gerçeği yansıtmıyor Akhisar Belediyespor’da Susic imzayı attı Yürümesi bile imkansızdı, Avrupa Şampiyonu oldu 

Manisa’da 281 binada-
ki 3 bin 799 salonda 63 

bin 965 öğrenci, Yük-
seköğretim Kurum-

ları Sınavı’nın (Y-
KS) ilk oturumu 

olan Temel 
Yeterlilik 

Testi 

(TYT) sınavına girdi. Öğ-
renciler sınavda ter dö-
kerken, aileleri de dışarı-
da çocukları için dua etti. 
Manisa Mesleki ve Tek-
nik Anadolu Lisesi’nde 
sınava girecek bir öğren-
ci, geç kalınca, tüm ısrara 
rağmen sınava alınmadı 
ve geri dönmek zorunda 

kaldı. Sayfa 6’da

Manisa Büyükşehir Belediyesinin Salih-
li için hayata geçirdiği Modern Pazarye-
ri, Yer altı Otoparkı ve Bedesten Çarşısı 

projesinde sona gelindi. Dev projede son düzen-
lemeler yapılırken, açılış için geri sayıma başlan-
dığı belirtildi. 

“HEYECANLA AÇILIŞ GÜNÜNÜ BEKLİYORUZ”
Modern projenin şehir merkezinde yaşanan o-

topark sorununa da çözüm olacağını vurgulayan 
Salihli Belediye Başkanı Zeki Kayda, “Esnafları-
mız ve vatandaşlarımız araçlarıyla gelerek yeral-
tına yapılan kapalı otoparka araçlarını park ede-
cekler ve alışverişlerini yapacaklar. 40 tane dük-
kânı barındıran bedesten çarşımız da tamam-
landı. Kafeteryası, mescidi ve sosyal alanlarıyla 
modern bir pazaryerimiz olacak. Büyükşehir Be-
lediye Başkanımız Cengiz Ergün ile birlikte el e-
le söz verdiğimiz projelerin tamamını gerçek-

leştirdik, hepsi bitme noktasına geldi. Bu proje-
ler tamamlandığında Salihli gerçekten Büyükşe-
hir havasına bürünecek. Heyecanla açılış günü-
nü bekliyoruz. Salihli’mize hayırlı olsun” dedi.

BAŞKAN ERGÜN, “HAYIRLI OLSUN”
Manisa Büyükşehir Belediyesi olarak şehrin 

her bölgesinde birçok projeyi tamamlamış ol-
manın mutluluğunu yaşadıklarını belirten Ma-
nisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün 
de, “Salihli’mizde eski Kamyon Garajı’nın olduğu 
bölgede yıkım yaparak orada çok güzel bir proje-
yi hayata geçirmiştik. Modern Pazaryeri, Yer al-
tı Otoparkı ve Bedesten Çarşısı projesini Allah’a 
çok şükür bitirme noktasına getirdik. Çok ya-
kın bir zamanda ilçe halkımızın hizmetine suna-
cak olmanın heyecanını yaşıyoruz. Şimdiden Sa-
lihli’mize ve Salihlili hemşehrilerimize hayırlı u-
ğurlu olsun” diye konuştu. Sayfa 6’da

Saruhanlı ilçesine bağlı Halitpa-
şa Mahallesi’nde Şehit Uzman Ça-
vuş Nezir Pirnarcı’nın babası Meh-
met Pirnarcı tarafından tüm şehit-
ler için açtırılan içme suyu sonda-
jı dolayısıyla hayır yemeği düzen-
lendi. Programa MASKİ Genel Mü-
dürü Yaşar Coşkun da katılarak 
şehit babası Pirnarcı’ya yaptığı ha-
yır için teşekkür plaketi takdim 
etti. Sayfa 4’te



Manisalı fabrika işçisi Hasan Hüseyin Toğan, fabrikadan arta kalan zamanlarda edindiği ahşap 
ve alçı oyma hobisini ek gelir kapısına döndürdü. Belgeselde izlediği hayvanları ahşaba veya al-
çıya oyarak kendisine bir hobi edindiğini belirten Toğan, yaptığı eserleri satarak ek gelir sağlıyor.
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İşe dair projelerinizi gözden geçirme-
niz gerekebilir. Özellikle teknik detay-
ları ve kullanmayı düşündüğünüz yeni 
teknolojileri bir kere daha değerlendir-
menizde fayda var. Gireceğiniz toplan-
tılarda gergin olabilirsiniz. Esnek ol-
manız çıkabilecek tartışmaları yatıştı-
rır. Konuya farklı bir bakış açısı getir-
meniz takdir görecek.

İş ortamınızda zihinsel çalışmalara ağır-
lık verebilir ve masanızın başından pek 
ayrılmayabilirsiniz. Dağılmamaya dikkat 
edin. Bazı hatalar, yanlış anlamalar gün-
deme gelebilir. Yeni insanlarla tanışma 
olasılığınız yüksek, farklı fikir paylaşım-
ları yapabilirsiniz. Aşk konusunda ise 
duygularınızdan önce mantığınızı devre-
ye sokmanız gerekebilir.

Plan ve projelerinizi gözden geçirme-
niz gerekiyor. İşlerinizi daha geniş bir 
bakış açısıyla değerlendirmeli, özellik-
le teknik detaylarda daha dikkatli ol-
malısınız. Yaptığınız işlerde denge ol-
masına özen gösterirsiniz. Objektif de-
ğerlendirmeler yapabilmeniz doğru iş-
lere imza atmanızı sağlar. Gerektiğinde 
sert tepkiler olabilir. 

Yeni hedefler ve yeni yaklaşımlar geliş-
tirmeniz için çok yaratıcı bir gün. İyimser 
yaklaşmalarınızla birçok olayın üste-
sinden gelebilirsiniz. Merak duyduğunuz 
konulara yönelebilir, araştırmalar yap-
manız olasıdır. Bugün ziyaretler ve çev-
renizle ilgili değişiklikler de dikkat çeki-
yor. Yakın çevrenizdeki konularla, deği-
şikliklerle daha fazla ilgilenebilirsiniz.

Bugün yeni başlangıçlar ve niyetler 
konularında hareketlilik içindesiniz. 
Pek çok konuda güven arayışı içinde 
olmanız muhtemel. Atacağınız adım-
ların kendi inisiyatifinizde olmasına ö-
zen göstereceksiniz. Şahsi konulara 
ve parasal işlere zaman ayırabilirsiniz. 
Yakın çevrenizdeki kişilerle olmaktan 
keyif alabilirsiniz.

İşe dair projelerinizde fikir paylaşımları 
yapmak için son derece uygun bir gün-
desiniz. Genel olarak huzurlu bir gün ge-
çirmeniz olası. Maddi konularınızla ala-
kalı kendinizi güvence altına almak iste-
yeceksiniz. Sabah saatlerinde bazı bek-
lemeler gündeme gelebilir. Ancak öğle 
sonrasında akıl ve duygu arasında daha 
uygun bir denge bulabilirsiniz.

Yakın çevrenizle olan uyum ve iletişi-
minizi güçlendirebileceğiniz fırsatlar 
var. Daha akılcı yaklaşımlar sergile-
meniz dengede kalmanızı sağlayacak. 
İfadelerinizde net olmanız beraberlik 
konusunda da olumlu etkiler yaratabi-
lir. Dengede kalmaya bakmalısınız. Or-
taklaşa konularda kişisel çatışmalara 
girmemelisiniz.

Cesur, kararlı tutum içerisinde istekleri-
nizi daha kolay ortaya koyabilirsiniz. Öğ-
le sonrasında aşk hayatınız ve keyifler 
öne çıkmakta. Çeşitli organizasyonlar-
da yer alıp, yeni arkadaşlıklar kurma 
şansınız var. Gelecekle ilgili yatırımları-
nız hakkında planlarınızı gözden geçirip 
bu konudaki bütün imkanlarınızı sefer-
ber edebilirsiniz.

İs ve hayatınızla ilgili planlar yaparken 
akılcı, ileriye yönelik kararlar alacak-
sınız. Konu ile ilgili araştırmalar, gö-
rüşmeler gündeminize gelebilir. Bu gö-
rüşmelere başlamadan önce yeni pro-
jelerinizi farklı bir bakış açısıyla tekrar 
ele almanız gerekebilir. Geçmişte ya-
şanan olaylara fazla enerji harcamanız 
yorucu olabilir.

Duygusal açıdan dengesizlikler olabi-
lir. Yine de işlerinizi hızlı bir şekilde to-
parlayacaksınız. İş yerinizde düzenle-
nen sosyal etkinliklere katılabilir, ke-
yifli anlar yaşayabilirsiniz. Bugün ö-
zellikle detay içeren konularda daha ö-
zenli olmaya bakın. Tamamlanma-
sı gereken bir iş için fedakarlık göster-
meniz gerekebilir.

Bugün bazı tedirginlikler yaşayabilir-
siniz. İşinizde destek alacağınız kişiler 
ile bir araya gelmek sizi rahatlatacak. 
Yapacağınız görüşmeler yenilikler için 
oldukça katkı sağlayabilir. Bugün ay-
nı zamanda yakın çevrenizde duygusal 
açıdan daha paylaşımcı olabilirsiniz. 
Kısa ziyaretler ve hayal gücünüzü bes-
leyen konular içinde olabilirsiniz.

İlgi duyduğunuz konulara ve hayalle-
re daha çok kapılabilirsiniz. Ruhsal ko-
nularla yakından ilgilenebilir, sezgi-
lerinizi kullanabilirsiniz. Ancak hesap 
kitap işlerinde biraz daha özenli olma-
lısınız. Öğle sonrasında Ay burcunuz-
da ilerlerken ailevi işler ve sizi duygu-
sal yönden harekete geçiren konularla 
karşılaşabilirsiniz.

Edindiği hobi
gelir kapısı oldu

Kurduğu atölyede hobisini mesle-
ği haline getiren Manisalı fabrika iş-
çisi Hasan Hüseyin Toğan, fabrikada-
ki mesaisinden kalan zamanlarda ü-
rettiği eserleri turistik yerlerde ve-
ya atölyesinde satarak gelir elde edi-
yor. Yaptığı eserlerin hiçbirinde ka-
lıp kullanmayan ve tamamen el işçi-
liği uygulayan Toğan, aklındakini ah-
şaba ve alçıya yansıtarak ortaya a-
deta sanat eserleri çıkarıyor. Kullan-
dığı alçıya koyduğu kumları da taş-
lı kumları eleyerek elde eden Toğan, 
hobisi sayesinde hem huzur buldu-
ğunu hem de ek gelir elde ettiğini i-
fade etti. 

Ahşap oyma işinin kendisinde bir 
hobi olarak başladığını anlatan To-
ğan, “Ahşap ve alçı, ikisini de yapı-
yorum. Bütün hayvan figürleri olsun, 
insan heykelleri olsun bunları seve-
rek ve isteyerek yapıyorum. Günü-
mün çoğu fabrikada geçiyor. Fabri-
kadan çıktığım zaman iş saatinden 
sonra gelip atölyemde bu işlerle uğ-
raşıyorum. Cumartesi ve pazar günü 

boş vakitlerimi de atölyemde değer-
lendiriyorum” dedi. 

Ahşap ve alçı oyma işine bir bel-
geselin ardından hobi olarak baş-
ladığını söyleyen Toğan, “Belgesel 
izlemeyi çok seviyorum. Orada iz-
lediğim hayvanları, farklı figürleri 
aklımda tutuyorum ve burada ay-
nısını ahşaptan veya alçıdan han-
gisi daha uygunsa şekillendiriyo-
rum. Yaptığım heykeller değeri-
ne göre el oyması ne kadar uğraşır-
sam, ne kadar zaman harcamışsam 
ona göre değişiyor. Heykelin yapı-
lan değerine göre değişiyor. 30 ila 
150 lira arasında fiyatlar değişiyor” 
şeklinde konuştu. 

Yaptığı işten büyük bir zevk al-
dığını dile getiren Toğan, yaptığı i-
şin kendisini çok rahatlattığını da i-
fade etti. Yaptığı işlere ilginin olduk-
ça güzel olduğunu anlatan Toğan, ba-
zen turizm merkezlerine giderek ü-
rünlerini sattığını, bazen de atölye-
sinde satış yaparak ek gelir elde etti-
ğini söyledi. –İHA-



Hayvanlarının çalındığını
jandarmadan duydu

Kaza yapan
araç alev aldı 

Akhisar’da kaza: 1 ölü, 1 yaralı

Trafik kazalarında hayatını kaybeden 11 bisikletli anıldı 

Manisa’nın Saruhanlı ilçesinde jandarma ekipleri, çalınan kurbanlıkları sahibine 
teslim ederken sahibinin danalarının çalındığından haberi olmadığı ortaya çıktı.

Manisa’nın Gördes ilçesinde 
kaza yapan araç alev aldı.

Manisa’nın Akhisar ilçesinde, otomobille mo-
tosikletin çarpışması sonucu meydana gelen 
trafik kazasında 1 kişi öldü, 1 kişi yaralandı. 

Manisa’da Kritik Çoğunluk (Critical Mass) isimli bağımsız bisikletçiler, son 1 ayda trafik kazalarında yaşamını 
yitiren 11 bisikletliyi anmak için Manisa’da bisiklet turu düzenledi. Bisikletlerin üzerine, ‘Araba senin, yol herke-
sin’, ‘Kornaya değil frene bas’, ‘Bisikletin üstünde insan var’ yazılı dövizler taşıyarak özellikle araç sürücülerine 
önemli mesajlar veren bisikletliler tur sonunda oturma eylemi yaparak hayatını kaybeden bisikletlileri andı. 

Edinilen bilgilere göre, 42 YZ 
805 plakalı minibüsle kur-
banlık dana hırsızlığı yapıl-

dığı ihbarı üzerine harekete ge-
çen jandarma ekipleri, aracın ya-
kalanması için çalışma başlattı.

Ekipler, Akhisar-Saruhan-
lı karayolu üzerinde görüldüğü 

tespit edilen minibüsü, Saruhanlı 
ilçesi Kayışlar Mahallesi yakınla-
rında durdurdu.Araçta M.A. (57) ve 
Ş.K.E. (39) isimli iki şahıs ve küpesiz 
iki kurbanlık dana tespit edildi. 

Gözaltına alınan M.A. ve Ş.K.E, i-
fadelerinde, nakliye işi yaptıkları-
nı belirterek, danaların sahibinin 

kim olduğunu, nereden aldıkla-
rını bilmediklerini ve hayvanlar-
la ilgili kendilerinde herhangi bir 
belge olmadığını söyledi.

Jandarma, hayvanların sahip-
lerin bulunması için çalışma baş-
lattı. Danaların fotoğrafı muhtar-
lıklara dağıtılması üzere dana-
ların Akhisar İlçesine bağlı Da-
yıoğlu Mahallesi’nde Tolga U-
çar’a ait çiftlikten çalındığı tes-
pit edildi.

Jandarma ekipleri çalınan da-
naları çiftlik sahibine Uçar’a tes-
lim ederken çalınan danaların 
bulunmasının şaşkınlığını yaşa-
yan çiftlik sahibi ekiplere teşek-
kür etti.

Uçar, danaların gece çalındığı 
için bilgisi olmadığını jandarma-
nın bildirmesi üzerine danaların 
çalındığını öğrendiğini söyledi.

Jandarmadaki işlemleri ta-
mamlanan zanlılardan M.A çıka-
rıldığı mahkemede tutuklanır-
ken diğer şüpheli serbest bıra-
kıldı. –AA-

Alınan bilgiye göre, 
Akhisar Caddesi üze-
rinde H.A. yönetimin-
deki 35 AC 4317 plakalı 
otomobil, M.E’nin kul-
landığı 34 TV 8570 pla-
kalı otomobil ile çar-
pıştı.

Çarpmanın etkisiy-
le savrulan H.A’nın 

kullandığı aracın mo-
tor kısmından alevler 
yükseldi.

Çevredeki vatandaş-
ların müdahalesiyle 
yangın söndürüldü.

Kazada sürücüler 
yaralanmazken her iki 
araçta da hasar oluş-
tu. -AA-

Alınan bilgiye göre, Hüse-
yin Özbakan yönetimindeki 45 
R 9317 plakalı otomobil, Akhi-
sar-Gördes Karayolu’nun 25’in-

ci kilometresinde, tali yoldan a-
nayola çıkan ehliyetsiz sürücü 
Mehmet Ali Keskin’in (15) kul-
landığı 45 SC 1046 plakalı moto-

sikletle çarpıştı.
Kazanın ardından olay yerine 

çağrılan 112 acil servis ekipleri, 
motosiklet sürücüsü Keskin’in 
hayatını kaybettiğini belirledi.

Yaralanan otomobil sürücü-
sü Özbakan ise Akhisar Devlet 
Hastanesi’nde tedavi altına alın-
dı. –AA-

Manisa’da Kritik Çoğunluk (Criti-
cal Mass) isimli bağımsız bisikletçi-
ler, son 1 ayda trafik kazalarında ya-
şamını yitiren 11 bisikletliyi anmak i-
çin Manisa’da bisiklet turu düzenledi. 
Bisikletlerin üzerine, “Araba senin yol 
herkesin, kornaya değil frene bas. Bi-
sikletin üstünde insan var” yazarak ö-
nemli mesajlar verdiler.  Cumhuriyet 
Meydanı’ndan tura başlayan bisiklet-
çiler, Ulupark, Malta, Hastane Kavşa-
ğı, Karaköy, Sultan Cami güzergahı-
nı takip ederek turu 15 Temmuz De-
mokrasi Meydanında tamamladılar. 
Burada oturma eylemi yaparak ha-
yatını kaybeden bisikletlileri andılar. 

Burada bisikletçiler adına bir a-
çıklama yapan Hüseyin Erol, “Onlar-
ca kazanın tamamı aşırı hıza bağ-
lı aracın kontrolünü kaybetme, kav-
şaklarda geçiş üstünlüğüne uymama 
ve en önemlisi bisikleti bir taşıt ola-
rak saymadıkları için gerçekleşti. Nasıl 
ki evinizde, mahallenizde semtiniz de 
tanıdığınız biri hayatını kaybettiğin-
de üzülüyorsanız biz de insan olarak 

bir bisikletli hayatını kaybettiğinde 
kahroluyoruz! Eğer bir şeyler yapılmaz 
ise bugün bizim bir arkadaşımız, yarın 
sizin bir dostunuz belki yeni aldığınız 
çocuğunuza olacak” dedi. 

2918 sayılı Karayolları Trafik Kanu-
nu 3. Maddesi c 10. bendinde açıkça 
belirtildiği gibi,  bisikletin bir taşıt ol-
duğunu ifade eden Erol, “Karayolun-
da diğer motorlu taşıtlar gibi hak ve 
sorumlulukları vardır. Her araç gi-
bi kurallara riayet etmek zorundadır. 
Camı açıp kaldırımdan sür diyen tüm 
araç sürücülerine buradan tekrar ha-
tırlatalım; Bisiklet yolu olmayan kara-
yolunda yan yana en fazla iki bisiklet-
li sağ şeridi kullanır. Yani sağ şerit bi-
sikletin hakkıdır. Sağ şeride park eden 
araçlar yüzünden Türkiye’nin her ye-
rinde karayollarında bisikletli ulaşımı 
tercih eden herkesin hakkı gasp edil-
mektedir. Unutulmamalıdır ki yol ula-
şım için yapılır, araba-için değil. Yal-
nızca arabanın sahibi olabilirsiniz. Yol 
herkesindir. Motorlu taşıtlarda oldu-
ğu gibi motorsuz bir taşıt olan bisik-

letin de bir hız sınırı vardır. Yerleşim 
yer içinde 30 yerleşim yeri dışında-
ki yollarda maksimum 45 km. hızla 
gitmek zorundadır. Biz bisikletliler bu 
kurala uyarak daha hızlı değil ama da-
ha yavaş gidebiliriz. Bu sebeple kara-
yollarında bisikletlilerin arkasına ge-
çip seyir güvenliğini tehlikeye atacak 
şekilde korna çalmayın.  O korna i-
le trafiğe açma yeteneği sahip Olduğu-
nu düşünen araç sürücüleri daha sin-
yal kolunu nerede olduğunu bilmiyor. 
Uygun geçiş anında 1.5 metre mesafe 
bırakarak bisikleti sıkıştırmadan ge-
çilmelidir.  Motorlu taşıtlarda bulunan 
güvenlik donanımının hiç biri bisik-

letlilerde bulunmaz. Kısacası kaporta-
mız bedenimizdir. Trafikte önünüzde 
seyreden bir bisikletli gördüğünüzde 
yavaşlamalıdır. Ayrıca araba sürerken 
cep telefonu kullanmazsanız ölmez-
siniz. Fakat siz arabada cep telefonu 
kullanıyorsunuz diye bisikletliler ölü-
yoruz. Bu vesile ile bugün bu etkinliğe 
katılan herkese teşekkür ediyor, ha-
yatını kaybeden tüm bisikletlileri bir 
kez daha anıyoruz. Her ayın son Cu-
martesi günü aynı saatte ve aynı yer-
de trafikte demokratik ulaşım hakkı-
nı savunmak isteyen tüm bisikletlileri 
etkinliğe bekliyoruz” ifadelerini kul-
landı. –Ersan ERDOĞAN-

YIL: 14 SAYI: 4567 02.07.2018

EGEM   E TİCARET
MEDYA TANITIM SANAYİ VE

TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ ADINA
İmtiyaz Sahibi
DENİZ GÜNER

Genel Yayın Yönetmeni
Aydın BESEN

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
Ersan ERDOĞAN

Bu gazete basın yayın ilke ve ahlak kurallarına
uymaya söz vermiştir. Yayımlanan yazılardan kaynak
göstererek de olsa alıntı yapılamaz. Yazıların hukuki

sorumluluğu yazarlarına aittir.

MANİSA’NIN SESİ
GAZETESİ

Abonelik Ücretleri:
6 Aylık : 75 TL
1 Yıllık : 150 TL
Zayi İlan: 20 TL

Fiyatlara KDV dahildir.

Basım Yeri: 
MNS MATBAACILIK GAZETECİLİK BASIM

YAYIN DAĞITIM İTH. İHR. SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ. 
Güzelyurt Mah. 5781 Sk. No:18/A MANİSA

TEL: 0 236 233 35 89

Dağıtım: 
MNS Dağıtım
Yarhasanlar Şubesi

0 236 250 50 40

Yönetim Merkezi
2. Anafartalar Mahallesi 1516 Sokak No: 16/1 Şehzadeler /MANİSA

www.manisaninsesi.com  .  manisaninsesigazetesi@hotmail.com  .  TEL: 0 236 234 23 40
Reklam ve abonelik için: 0 553 070 73 39Yayın Türü: Yerel - Süreli
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HAVA DURUMU NÖBETÇİ ECZANELER
BULVAR ECZANESİ

DİLEK ECZANESİ

MELEK ECZANESİ
0236 231 25 29
İzmir Cad. No:8/B

0236 231 33 03
Alaybey Mah. 801 Sok. No:3/2 A

0236 237 34 32
Merkez Efendi Mah. Işık Sok. No:22/A

Manisa il ve ilçe merkezlerinde 4 günlük hava durumu tahmini

Otomobil 
takla attı

Manisa’da direksiyon hakimiyetini 
kaybeden otomobil sürücüsü takla attı. 
Kazada otomobil sürücüsü yaralandı. 

Olay Manisa’nın 
Şehzadeler ilçesi Tur-
gut Özal Mahallesi’nde 
meydana geldi. 

Alınan bilgiye göre, 
M.G. 45 EZ 738 plaka-
lı otomobil ile seyir ha-
lindeyken direksiyon 
hakimiyetini kaybet-
mesi sonucu takla attı. 

Kazada otomobil sü-

rücüsü M.G. yaralandı. 
Diğer sürücülerin ha-
ber vermesi üzerine o-
lay yerine gelen 112 
Sağlık ekipleri yaralı 
M.G.’ye ilk müdahaleyi 
yaptıktan sonra Mani-
sa Devlet Hastanesin-
de tedavi altına aldı. 

Kazayla ilgili soruş-
turma başlatıldı. -İHA-
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Saruhanlı ilçesine bağlı Halitpaşa Mahallesi’nde Şehit Uzman Çavuş 
Nezir Pirnarcı’nın babası Mehmet Pirnarcı tarafından tüm şehitler i-
çin açtırılan içme suyu sondajı dolayısıyla hayır yemeği düzenlendi. 
Programa MASKİ Genel Müdürü Yaşar Coşkun da katılarak şehit ba-
bası Pirnarcı’ya yaptığı hayır için teşekkür plaketi takdim etti.

Şırnak’ın Uludere İlçesi 
Şenoba Beldesi kırsalında 
teröristlerce yola tuzaklanan 
el yapımı patlayıcının infilak 
ettirilmesi sonucu şehit-
lik mertebesine yükselen 
İstihkam Uzman Çavuş Nezir 
Pirnarcı’nın babası Mehmet 
Pirnarcı tarafından su hayrı 
yapıldı. Şehit Babası Pirnarcı, 
oğlu ve tüm şehitler için 
mahalleye içme suyu sondajı 
açtırdı. 

İçme suyu sondajının 
mahalleye kazandırılması 
dolayısıyla Şehit Nezir Pirnarcı 
ve tüm şehitler için Mevlid-i 
Şerif okutulmasının ardından 
yemek hayrı gerçekleştirildi. 
Düzenlenen hayır yemeğine 
Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Başkanvekili Mehmet 
Güzgülü, Saruhanlı Kay-
makamı İsmail Alsancak, 
Saruhanlı Belediye Başkanı 
Hüseyin Yaralı, MASKİ Genel 

Müdürü Yaşar Coşkun, İlçe 
Emniyet Müdürü Gökhan 
Balaban, İlçe Jandarma 
Komutanı Ekrem Koçer ve 
çok sayıda mahalle sakini 
katıldı. 

Hayır yemeğinin ardından 
protokol üyeleri, Şehit babası 
Mehmet Pirnarcı ile birlikte 
şehidin ebedi istirahatgahına 
giderek dua okudular.

Halitpaşa Mahalle Muhtarı 
Harun Karakayış, Şehit babası 
Mehmet Pirnarcı’nın mahall-
eye çok büyük yardımlarda 
bulunduğunu söyleyerek,  
“Mahallemizin sağlık ocağı-
na, camisine, okuluna ve en 
son olarak da içme suyuna 
çok büyük katkılar yapmıştır. 
Bu hayırlar, Allah huzurunda 
hepimiz için hayırlı uğurlu 
olsun. Mahallemizde düzen-
lenen hayır yemeğine gelerek 
bizleri onurlandıran herkese 
teşekkür eder, saygılarımı 

sunarım” dedi.
 TÜM ŞEHİTLER İÇİN İÇME 

SUYU SONDAJI
Halitpaşa Mahallesi’ne ka-

zandırdığı içme suyu sondajını 
tüm şehitler için açtırdığını 
belirten Şehit babası Mehmet 
Pirnarcı, “Hayır yemeğine 
geldiğinizden dolayı hepinize 
teşekkür ederim. Allah razı 
olsun” dedi.

Şehit babası Mehmet 
Pirnarcı’ya yaptığı hayırdan 
dolayı teşekkür plaketi 
takdim eden MASKİ Genel 
Müdürü Yaşar Coşkun, “14 
ay önce Şehitlik merte-
besine yükselen Nezir 
Pinarcı kardeşimiz ve tüm 
şehitlerimiz için düzenl-
ediğimiz hayır yemeğini 

ve dualarımızı Allah kabul 
etsin. Şehidimizin babası 
Mehmet amcamızın duygu-
larına tercüman olmamız 
imkansız. Zaman geçmesine 
rağmen kapanmayan bir 
yara ve büyük bir acı. Nezir 
kardeşimiz, şahadet şerbeti-
ni içtikten sonra Mehmet 
amcamız yanımıza gelerek, 
evladı için mahalleye yeni bir 
içme suyu sondajı açtırmak 
istediğini söyledi. Biz de bu 
isteğini saygı ve hürmet ile 
karşıladık. Şehidimizin adı da 
bu şekilde ölümsüzleşti. Allah 
hayrını kabul etsin. Bu duaya 
eşlik eden herkesin geçmişler-
inin Allah bu sevabı ulaştırsın. 
Vatanımız daim olsun” dedi. 
–MASKİ Basın Servisi-

Avşar Mahallesi susuz kalmayacak

Akhisar MASKİ’yle 
sil baştan

Gümülceli’ye
modern isale hattı

MASKİ Genel Müdürlüğü, Turgutlu ilçesine bağlı Avşar Mahallesi’nde meydana ge-
len su kesintisi hakkında yerel bir TV kanalında yayınlanan asılsız bir haber ile ilgi-
li açıklama yaptı. MASKİ, sondaj pompasının yanması üzerine pompa yenilemesini 
gerçekleştirdiklerini ve sonrasında depoya saatte 38 ton su basıldığını vurguladı.

MASKİ Genel Müdürlüğü, Akhisar ilçesine bağlı Eroğlu, 
Sünnetçiler ve Sazoba mahallelerinde kanalizasyon ve 
içme suyu hatlarını yenilemesinin ardından sokakları 
kilit parke taş ile donattı. Mahalle sakinleri de yaşadık-
ları yerlerdeki değişimi sözleriyle gözler önüne serdi.

MASKİ Genel Müdürlüğü, Saruhanlı Gümülceli Mahallesi’ne 
kesintisiz ve daha kaliteli içme suyu sağlamak için bin 700 
metrelik eski isale hattını yenileme çalışmalarına başladı.

MASKİ, Saruhanlı ilçesine 
bağlı Gümülceli Mahalle-
si’nin eskiyen içme suyu i-

sale hattını yenilemek için çalış-
ma başlattı. İçme Suyu Dairesi Baş-
kanlığı’nca yürütülen bin 700 met-
relik hat yenileme işi tamamlandı-
ğında, Gümülceli sakinlerine kesin-
tisiz ve daha kaliteli içme suyu u-
laştırılacak. 

Mahallede sürdürülen çalışmala-
rı Büyükşehir Belediyesi Saruhan-
lı Muhtarlık Hizmetleri Sorumlusu 
Ali Aybars Özbilgin de yakından ta-
kip etti.

“ESKİ HAT YÜZÜNDEN GÜNLERCE 
SUSUZ KALDIĞIMIZ OLUYORDU”

Gümülceli Mahalle Muhtarı A-
li Kavuklu, “İsale hattımız 70’li yıl-
larda yapılmıştı ve artık sağlıksız 
bir hat halini almıştı. Şuan MASKİ 
tarafından sıkıntı çıkaran bu hat-
tımız yenileniyor. Eski hat yüzün-
den günlerce susuz kaldığımız da-
hi oluyordu. Bizim için çok güzel ve 
önemli bir çalışma yapılıyor. Başta 
Cengiz Başkanımız olmak üzere, e-
meği geçen bütün herkese ayrı ay-
rı teşekkür ediyorum” diye konuş-
tu. –Songül KILIÇASLAN-

Manisa Su ve Kanalizasyon İda-
resi (MASKİ) Genel Müdürlüğü, Ma-
nisa il genelinde olduğu gibi Akhi-
sar ilçesinde de mahalleleri altıyla, 
üstüyle sil baştan inşa ediyor. İlçe-
ye bağlı Eroğlu, Sünnetçiler ve Sa-
zoba mahallelerinde hayata geçiri-
len içme suyu ve kanalizasyon hat-
tı yenilemeleri ile kilit parke taş dö-
şemesi sonrasında yerleşim yerleri 
şehir merkezi gibi oldu. 

Fransa’da yaşayan Eroğlu Mahal-
lesi sakinlerinden Özlem Bal, yurt 
dışındaki yolların bile mahallesin-
deki ova yolu gibi güzel olmadığını 
ifade ederek, her gelişinde mahal-
lede farklı bir hizmetin yapıldığı-
nı belirtti. Önceleri çeşmelerinden 
su bile akmadığını sözlerine ekle-
yen Bal, altyapı yapıldıktan son-
ra hiçbir sorun kalmadığını söyle-
yerek Büyükşehir Belediye Başka-
nı Cengiz Ergün’e hizmetleri için te-
şekkür etti.

Eroğlu Mahalle Muhtarı Musli-
hittin Kılınç ise, eskiden kilit par-

ke taşların bile yarım yamalak ol-
duğunu söyleyerek, “Kanalizasyo-
numuz ve içme suyu hatlarımız çok 
eskiydi. Sık sık patlaklar oluyordu. 
Altyapımız ve üstyapımız yenilen-
di. Artık o sorunlarımız kalmadı. İ-
laçlamamız, mezarlığımızın bakımı 
düzenli olarak yapılıyor. Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Cengiz Er-
gün’e ve emeği geçen herkese te-
şekkür ederim” dedi.

“MAHALLEMİZ ŞEHİR GİBİ OLDU”
Sazoba Mahalle Muhtarı Önder 

Ünlü, “Kanalizasyonumuz, içme su-
yumuz ve kilit parke taşımız sil 
baştan son sistem yapıldı. İçme su-
yu arıtma tesisimizin bakımı yapıl-
dı. Biz, bu hizmetleri hayal bile e-
demiyorduk. Mahallemiz şehir gibi 
oldu. Büyükşehir Belediye Başka-
nımızdan çok memnunuz. Elimiz-
den geldiği kadar başkanımıza des-
tek olmaya çalışıyoruz. Mutluyuz ve 
memnunuz. Allah razı olsun” dedi. 
–Ersan ERDOĞAN-

Şehit babasından su hayrı

Manisa Su ve Kanalizasyon İ-
daresi (MASKİ) Genel Müdürlüğü, 
Turgutlu ilçesine bağlı Avşar Ma-
hallesi’ndeki içme suyu kesintile-
ri hakkında yerel bir TV kanalı ta-
rafından yapılan gerçek dışı bir ha-
ber ile ilgili yazılı bir açıklama gön-
derdi. 

MASKİ tarafından yapılan açık-
lamada, söz konusu haberin hangi 
amaca hizmet ettiğinin anlaşılama-
dığı belirtilerek, konuyla ilgili MAS-
Kİ’ye hiçbir şekilde danışılmadan 
haberin yapılmasının basın ahlak 
kurallarına uymadığı ifade edildi.

Sondajı besleyen pompanın a-
rızalanması üzerine bölgeye ekip 
gönderilerek yenileme işinin ya-
pıldığını belirten MASKİ, haberde 
de görüleceği üzere vatandaşları 
susuz bırakmamak için tankerler 
aracılığı ile mahalleye su taşındı-
ğını ifade etti. Mevcut sondaja gi-
den elektrik hatlarındaki arızala-
rın da zaman zaman su kesintile-
rine neden olduğu eklenerek, arı-
zanın giderilmesi sonrasında ma-
hallenin içme suyu deposuna saat-
te 38 ton su basıldığı açıklandı
 –Songül KILIÇASLAN-
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MCBÜ’lü akademisyenden 
rahatlatan açıklama

Manisa Celal Bayar Üniversitesi (MCBÜ) Öğretim Üyesi Doç. 
Dr. Ersen Aydın Yağmur, “et yiyen örümcek” diye tanıtılan 
ve son günlerde kamuoyunda endişe oluşmasına neden olan 
“böğü”lerin insanlar için tehlike arz etmediğini bildirdi. 

Yağmur, ba-
zı haber si-
teleri ve sos-

yal medyada son 
dönemde  “et yi-

yen örümcek” baş-
lıklı paylaşımlar ya-

yınlandığını anımsa-
tarak, bunu gören çok 

sayıda vatandaşın kor-
kuya kapılarak uzmanla-

ra başvurduğunu aktardı.
Konuyla ilgili kamuoyu-

nun aydınlanmasını istedikle-
rini dile getiren Yağmur, eklem-
bacaklılar ailesi içinde örüm-
ceğimsi olarak tanımlanan türe 
dahil olan böğülerin, Karadeniz 
ve Trakya Bölgeleri dışında Ana-
dolu’nun tamamında görülebildi-
ğini belirtti.

Halk arasında “Sarı Kız” ve 
“Sarı Ömer” diye de anılan böce-
ğin, Türkiye’de 33 türünün tespit 
edildiğini, bunların 20’sinin en-

demik olduğunu kaydeden Yağ-
mur, şöyle konuştu, “Böğüle-
rin zehirliği olduğu, et yediği bil-
gisi doğru değildir. Böğüler bö-
cek ve diğer yumuşak vücutlu 
eklembacaklılar ile beslenmek-
tedir ve doğada böcek sayısının 
kontrolünde önemli bir etkendir-
ler. Zehirli oldukları ve ısırdıkla-
rı yeri çürüttükleri haberleri ke-
sinlikle doğru değildir. Böğüden 
korkmanıza gerek yok. Işığa du-
yarlı hayvanlar oldukları için ı-
şığa gelen böcekleri avlamak is-
terler ve yerleşim yerlerindeki ı-
şıklara gelerek insanlarla sık sık 
karşılaşırlar. Hızlı hareket ettik-
leri için uçtukları ya da zıpladık-
ları intibası uyandırır. Dolayısıy-
la bir metre yükseğe sıçradıkları 
haberleri de doğru değildir. Yur-
dumuzda çeşitli zehirli akrep ve 
örümcek türleri bulunsa da böğü 
türlerinden hiçbiri tehlike arz et-
memektedir”

İnternette yer alan haberler-
de bu hayvanların fotoğraflarıy-
la çeşitli yaralanma, yanık ya da 
başka zehirli hayvanların sok-
maları sonucu meydana gelen 
vaka fotoğraflarının yan yana 
verildiğini dile getiren Yağmur, 
“Bu hayvanların zehirli oldukları, 
insanlara saldırdıkları, tehlike-
li oldukları gibi haberler de med-
yada yer almaktadır. Bu haber-
ler maalesef bu hayvan grubu-
nun görünüşünden, hareket e-
derken akreplere benzemesin-
den ve hızlı hareket etmesinden 
kaynaklanmaktadır” ifadelerini 
kullandı. –AA-

Makamını
sünnet aracı yaptı

Şehit yeğenini kırmadı

MABEM yeni başarılara yelken açtı

Çelikli’ye yeni sondaj

Gördes Belediye Başkanı Muhammet Akyol 
Gördesli Şehit Jandarma Er Ruşen Ulu’nun 
aynı ismi taşıdığı yeğeni Ruşen Efe’ye ma-
kam aracını tahsis ederek sünnet aracı yaptı. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin en önemli eğitim hizmetleri arasında yer alan 
MABEM’in eğitmenleri, kahvaltılı toplantıda bir araya geldi. Yeni bir sınav sistemi 
olan Yükseköğretim Kurumları Sınavı (YKS) ve Temel Yeterlilik Testi (TYT) sınav-
larında MABEM’in yeniden en yüksek oranlara ulaşacağına inandıklarını belirten 
Kültür ve Sosyal İşler Dairesi Başkanı Ergün Aksoy, Manisa Büyükşehir Belediye-
si’nin geleceğin teminatı olan gençlere eğitim desteğinin süreceğini söyledi.

MASKİ Genel Müdürlüğü, Salihli ilçesine bağlı Çelikli Mahallesi’ndeki su 
sıkıntısını çözüme kavuşturmak amacıyla yeni sondaj çalışmasına başladı.

Gördes Belediye Baş-
kanı Muhammet Ak-
yol’un makam aracı 
1993 yılında şehit düşen 
Gördesli Şehit Jandarma 
Er Ruşen Ulu’nun yeğeni 
Ruşen Efe’nin sünnet a-
racı oldu. 

Şehit Ruşen Ulu’nun 
yeğeni Ruşen Efe’nin 
sünnet düğününde ya-
pılan konvoyda Başkan 
Muhammet Akyol’un 
makam aracında otu-
ran Ruşen Efe’nin düğün 

konvoyu şehir merke-
zinde dolaşarak, Oğul-
duruk Mahallesinde şe-
hidin kabrine gitti. 

Şehit Ruşen Ulu’nun 
kabrinde dua eden Ru-
şen Efe ve ailesi duygu 
dolu anlar yaşadı. 

Makam aracının ken-
disine sünnet aracı o-
larak tahsis edilmesin-
den dolayı çok mutlu ol-
duğunu ifade eden Ru-
şen Efe, “Çok mutluyum. 
Dayımın ismini taşı-
maktan her zaman gu-
rur duydum. Bu özel gü-
nümde bana makam a-
racını tahsis eden Be-
lediye Başkanımız Mu-
hammet Akyol’a çok te-
şekkür ediyorum” dedi. 
-Ersan ERDOĞAN-

Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi Kültür ve Sosyal 
İşler Dairesi Başkanı Er-
gün Aksoy, MABEM eğit-
menleriyle kahvaltıda bir 
araya geldi. 

Geride kalan 2017-2018 
eğitim-öğretim yılının de-
ğerlendirildiği ve yeni dö-
nem sınavlarının masaya 
yatırıldığı organizasyonda 
MABEM’in başarısı da ko-
nuşuldu. 

YKS ve TYT sınavlarında 
MABEM’in yine en iyi ba-
şarı seviyesini yakalaya-
cağına inancının tam oldu-

ğunu belirten Daire Başka-
nı Ergün Aksoy, “Büyük-
şehir Belediye Başkanımız 
Cengiz Ergün öncülüğün-
de hayata geçen MABEM 
eğitim kurumları, başa-
rı seviyesini yüzde 100’le-
re yaklaştırmış önemli bir 
eğitim hizmeti olarak göz 
kamaştırıyor. Yeni dönem-
de de bu seviyeyi yukarıya 
taşımak tek hedefimiz ola-
cak. Bu bağlamda tüm e-
ğitmenlerimize ve öğren-
cilerimize teşekkür ediyo-
rum” şeklinde konuştu. 
–Büyükşehir Basın Servisi-

Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi 
(MASKİ) Genel Müdürlüğü, sondaj ça-
lışmalarıyla mahalleleri yeterli ve ke-
sintisiz içme suyuna kavuşturuyor. Bu 
kapsamda MASKİ, Salihli ilçesine bağ-
lı Çelikli Mahallesi’nde yaşanan su sı-

kıntısını çözüme kavuşturmak ama-
cıyla sondaj çalışmasına başladı. İç-
me Suyu Dairesi Başkanlığı bünyesin-
de açılan yeni sondaj kuyusundan el-
de edilecek suyun analizinin yapılma-
sının ardından bağlantısı gerçekleşti-

rilerek mahalle sakinlerine sağlıklı ve 
kesintisiz içme suyu sağlanacak.

“MASKİ BİZE SU DEĞİL
HAYAT VERİYOR”

Çelikli Mahalle Muhtarı Erol Ak-
ca, “Mahallemizdeki sondajımız artık 
yetersiz gelmeye başlamıştı. Bu yüz-
den MASKİ’den sondaj talebinde bu-
lunduk. Sağ olsunlar bizleri kırmaya-
rak hemen çalışmalara başladılar. İn-
şallah umduğumuz gibi çalışma gü-

zel sonuç verir ve mahallemiz suyu-
na kavuşur. MASKİ su değil, bize ha-
yat veriyor. MASKİ’nin bütün hiz-
metlerinden çok memnun kalıyoruz. 
Yapılacak diğer hizmetlerle de ma-
hallemiz yepyeni bir mahalle olacak. 
Manisa Büyükşehir Belediye Başka-
nımız Cengiz Ergün ve MASKİ Genel 
Müdürümüz Yaşar Coşkun’dan Allah 
razı olsun, onlara mahallem ve şah-
sım adına çok teşekkür ederim” diye 
konuştu. –MASKİ Basın Servisi-

GÜN BE GÜN
Seçimin ertesi günü Pazartesi sabahı 

işe gidiyorum Kırmızı köprü kırmızı ışıkta 
beklerken sol tarafımda ki kahve önünde 
oturanlara baktım daire olmuşlar, dairenin 
yarısı daha doğrusu halkanın yarısı kaldı-
rımda yarısı caddede aracın park edeceği 
yerde. Sekiz on kişiler keyifli bir yuvarlak 
toplantı, masa yok insanlar yuvarlanmış. 
Biri sigara paketini dolandırdı es geçen 
yok, bir anda hepsinin dudaklarına dibi 
sarı uzunca kısmı beyaz çubuklar yapıştı. 
Biri çakmağı dolaştırdı. Duman kapladı 
başlarının üstlerini, yukarı doğru çıkan 
duman ıhlamur ağacının yaprakları arasına 
gizlendi. Bir meraklı arkalarında ayakta, 
henüz sigaradan ikinci nefes çekmeden 
mevzuya girmediler. 

Onlar açısından bir rayiha kapladı 
dumanın rengiyle beraber yuvarlağın içini, 
hoş ve kendilerince gün boyu sürecek 
konuşulanların her köşe başında paylaşı-
lacağı koyu bir sohbete konuydu akşamın 
getirdikleri. Seçim sabahı bu manzara 
muhabbetin en koyusunun ve halkanın 
daha sonra büyüyerek yapılacağının bir 
görüntüsüydü.

Yeşil yandı yürüdük!
Evliya Çelebi Seyahatnamesi’nde yazdı-

ğından beri (1670) Karaköy değişmemiş. 
Kahvelerde rakkaseler yok ama koyu soh-
betler sabahtan akşama var. Çaybaşı’nın 
yaşlı çınarlarının koyu gölgesi, Dumanlı 
dağdan gelen suyun sesi, adım başı köp-
rüler, Hacı Yahya Camisi, çeşmesi, Attar 
Hoca’nın kırma çatılı camisi, hamamı, Si-
nanbey Medresesi, yerli yerinde dururken: 
Kültür, sanat, ekonomi, eğitim, kalkınma, 
gelişme, yerinde sayarken, zaman 21.yüzyıl 
olmuş. Arkamdan birer nefes çekişler daha 
da artmıştır, aynı yerde yıllar önce sarma 
tütün içtikleri şimdi filtreli sigaralarından. 

Sigara dumanının sarmalında ki muhab-
betler de değişmemiştir. Neden derseniz, o 
zamanda günü kurtarıyorduk.

Şöyle bir düşündüm. Yetmişe dayanmış 
bir Manisa’lı olarak ne değişti Manisa’da? 
Hiç bir şey. Yetmiş yılda bir sanatçı mı 
yetişti, bir ilim adamı mı yetişti, bir fabrika-
tör mü çıktı, burnumuzun dibinde OSB’de 
fabrikatör Manisa’lı mı var? Toprak ağaları 
yıllarca ekip biçtikleri sulayıp yetiştirdikleri 
Gediz’in verimli topraklarında tarım ürünü 
üretip ihracatçı mı oldular? Bir araya gelip 
hayvancılığı mı koordine ettiler et kombi-
nası mı kurdular? 

Üyesi ve memleketi için çalışan herhan-
gi bir oda moda, STK, müteşebbis bulup 
veya teşvik edip önüne düştü de yol mu 
gösterdi? Ürettikleri mala pazar mı bul-
du? Bırakın müteşebbisi küçük sanayici, 
esnaf, çırak bulamıyoruz yetişmiyor diye 
ağlaşıyor. Mendil verip günü kurtarıyoruz. 
Bir çalışma, bu işle ilgili ilerisi için bir plan 
program yapan var mı? (Sanayiyi taşıyalım 
rantiyeye meydan açalım.) Noldu çıraklık 
okulları? Meslek edindirme kursları? 

Kendimi bildiğim bileli ne değişmiş Mani-
sa’da biliyor musunuz? Evlerimiz, hem de 
dört beş defa. Manisa’mın yakılıp yıkılması-
na yapılan mezalimine elbette üzülürüm. O 
yıllarda yeniden bir Manisa yapılmış 1922. 
Ondan sonra: 

1-Yer evlerinden iki katlı konak ve göste-
rişli evler, sonra, 

2-50’li 60’lı yıllarda üç katlı yapmışız. 
Sonra, 

3-Beş yedi sekiz. En son, 
4-Dönüşüm saçmalığı ile fabrikasyon ev 

imalatına gelmişiz karton kaplamalı evler 
yapmışız yapmaya devam ediyoruz. 

İkinci değiştirdiğimiz şey arabalarımız. 
Herkesde olmayan ilk amerikan arabala-
rından sonra reno ile hacı muratların yerini 
Japon arabaları aldı sonra Avrupa ve daha 
sonra, şimdi Avrupa’nın lüks markaları. 
Habire de değiştirmeye devam ediyoruz. 
Üçüncüsü ben söylemeyeyim, fıtratımızda 
var.

Paramızı eve ve arabaya yatırıyoruz. 
Ama laf salatasına gelince en önemli yatı-
rım insana yapılan yatırımdır diyoruz.

Bu anlattıklarımdan 70 yıl sonra yu-
varlak halka toplantısını görünce Millet 
Kıraathanesinin en önemli proje olduğu-
nun farkına vardım. Hatta uygulanması 
için Manisa hem de merkezde yer bile 
gösterebilirim. 
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Uçak kardeşler Türkiye’de birinci oldu

Manisa’da 281 binadaki 3 bin 799 salonda 63 bin 965 öğrenci, 
Yükseköğretim Kurumları Sınavı’nın (YKS) ilk oturumu olan 
Temel Yeterlilik Testi (TYT) sınavına girdi. Öğrenciler sınav-
da ter dökerken, aileleri de dışarıda çocukları için dua etti.

Alaşehir Belediye Başkanı Ali Uçak’ın işletmeciliğini yaptığı “Uçak Kardeşler” firması 
meyve sektöründe Türkiye’de en çok ihracat yapan firma olarak birinciliğe layık görüldü.

Manisa Büyükşe-
hir Belediyesinin 
Salihli için hayata 
geçirdiği Modern 

Pazaryeri, Yer altı Otoparkı ve 
Bedesten Çarşısı projesinde 
sona gelindi. Dev projede son 
düzenlemeler yapılırken, açı-
lış için geri sayıma başlandı-
ğı belirtildi. 

Modern projenin şehir mer-
kezinde yaşanan otopark so-
rununa da çözüm olacağı-
nı vurgulayan Salihli Beledi-
ye Başkanı Zeki Kayda, “Es-
naflarımız ve vatandaşlarımız 
araçlarıyla gelerek yeraltına 
yapılan kapalı otoparka araç-
larını park edecekler ve alış-
verişlerini yapacaklar. 40 ta-
ne dükkânı barındıran bedes-
ten çarşımız da tamamlandı. 
Kafeteryası, mescidi ve sos-

yal alanlarıyla modern bir pa-
zaryerimiz olacak. Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Cen-
giz Ergün ile birlikte el ele söz 
verdiğimiz projelerin tamamı-
nı gerçekleştirdik, hepsi bit-
me noktasına geldi. Bu proje-
ler tamamlandığında Salih-
li gerçekten Büyükşehir hava-
sına bürünecek. Heyecanla a-
çılış gününü bekliyoruz. Salih-
li’mize hayırlı olsun” dedi.

BAŞKAN ERGÜN, “HAYIRLI 
OLSUN”

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi olarak şehrin her bölge-
sinde birçok projeyi tamamla-
mış olmanın mutluluğunu ya-
şadıklarını belirten Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün de, “Salihli’miz-
de eski Kamyon Garajı’nın ol-

duğu bölgede yıkım yapa-
rak orada çok güzel bir proje-
yi hayata geçirmiştik. Modern 
Pazaryeri, Yer altı Otoparkı 
ve Bedesten Çarşısı projesi-
ni Allah’a çok şükür bitirme 
noktasına getirdik. Çok ya-

kın bir zamanda ilçe halkı-
mızın hizmetine sunacak ol-
manın heyecanını yaşıyoruz. 
Şimdiden Salihli’mize ve Sa-
lihlili hemşehrilerimize hayırlı 
uğurlu olsun” diye konuştu. 
–Büyükşehir Basın Servisi-

Türkiye’nin diğer illerinde oldu-
ğu gibi Manisa’da da toplam 63 bin 
965 öğrenci, sabah erken saatler-
de, sınava girecekleri il genelindeki 
281 binanın yolunu tuttu. 

Toplam 3 bin 799 salonda sınava 
giren öğrenciler, saat 09.30’da, sı-
nav binalarının önünde hazır bu-
lundu. Öğrenciler daha sonra gö-
revliler tarafından aranarak içe-
ri alındı.

Görevliler öğrencilere hangi sa-
londa sınava girecekleri konusun-
da yardımcı oldu.

Öğrenciler, salonlarda sınav için 
ter dökerken, veliler ise dışarıda 
çocuklarının başarılı olmaları için 

Kuran’ı Kerim okudu, dua etti.
Saat 10.15’te başlayan sınava geç 

gelen öğrenciler ise salonlara alın-
madı. 

Manisa Mesleki ve Teknik A-
nadolu Lisesi’nde sınava girecek 
bir öğrenci, geç kalınca, tüm ısra-
ra rağmen sınava alınmadı ve geri 
dönmek zorunda kaldı. 

Çocuklarını dışarıda bekleyen 
veliler, yeni sınav sisteminin öğ-
renciler için hayırlı olmasını diledi. 

Manisa genelinde gerçekleştiri-
len sınava toplam 162 engelli ve 151 
hükümlünün de katıldığı belirtildi. 
Sınavda 9 bin 348 personel görev 
yaptı. -Ersan ERDOĞAN-

Geçtiğimiz gün gerçekleşen 
Türkiye İhracatçılar Meclisi 25. O-
lağan Genel Kurulu ve 2017 Tür-
kiye İhracatı Sektör Şampiyonları 
Ödül Töreni’nde Alaşehir Belediye 
Başkanı Ali Uçak’ın işletmeciliği-
ni yaptığı “Uçak Kardeşler” firma-
sı meyve sektöründe Türkiye’de 
en çok ihracat yapan firma olarak 
birinciliğe layık görüldü. 2017 Tür-
kiye İhracatı Sektör Şampiyonla-
rı Ödül Töreni’nde birinciliğe layık 
görülen firmanın ödülünü Hayret-
tin Uçak, Mansur Uçak ve Recep 
Uçak son Başbakan Binali Yıldı-
rım’ın elinden aldı.  

“BU HAKLI GURURU ÇALIŞMA 
ARKADAŞLARIMA

ARMAĞAN EDİYORUM”
Konuyla memnuniyetini dile 

getiren Alaşehir Belediye Başka-
nı ve Uçak Kardeşler Firması sa-
hibi Ali Uçak,” Başta bu ödülü al-
mamızda en büyük pay sahibi o-
lan binlerce çalışma arkadaşları-
mıza ve üreticilerimize teşekkür 
eder, bu haklı gururu ve başarıyı 
onlara armağan ederim” şeklinde 
konuştu.-Berfin ADICAN-

Salihli bu projeyle Büyükşehir 
havasına bürünecek

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından Salihli’de Eski Kamyon Ga-
rajının bulunduğu alanda yapımına başlanan Modern Pazaryeri, Yeral-
tı Otoparkı ve Bedesten Çarşısı projesinde son düzenlemeler yapılıyor.

Manisa’da 63 bin 
965 öğrenci YKS 

için ter döktü 

OHAL 19 Temmuz’da kalkıyor
FETÖ darbe girişiminin ardından ilan edilen OHAL, 730 gün sonra 19 Temmuz’dan itibaren kalkıyor.

OHAL sürecinde, 31 KHK 
çıkarıldı. KHK’lar ile aske-
ri okulların kapatılması, ka-
mu personelin ihracı, evli-
lik programları ve kış las-
tiği uygulamasına kadar 
pek çok konuda düzenleme 
yapıldı. İhraçlar dahil tüm 
KHK’lar Meclis’te, kanun-
laştı. Bu nedenle, OHAL’in 
sona ermesinden sonra da 
KHK’lar ile getirilen düzen-
lemelerin geçerliliği devam 
edecek. 
20 Temmuz 2016’da ilan e-
dilen ve 7 kez 3’er aylık dö-
nemlerle uzatılan OHAL i-
çin 19 Temmuz’a kadar 
TBMM’ye yeni bir uzatma 
tezkeresi sunulmayacak ve 
OHAL de kendiliğinden kalk-
mış olacak. OHAL kapsamın-
da bugüne kadar çıkarılan 31 

KHK ile, kamudan 110 bin 778 
kişi ihraç edildi. FETÖ bağ-
lantılı çok sayıda okul, pan-
siyon, yurt, vakıf, dernek, 
gazete, dergi TV, radyo, sen-
dika, federasyon ve üniver-
site kapatıldı. 15 Temmuz ge-
cesi olaylara müdahale eden 
sivillere yargı zırhı getirildi. 
YAŞ’ın yapısı değiştirildi, Ge-
nelkurmay Başkanı atanmak 
için kuvvet komutanlığı yap-
ma şartı da kaldırıldı. 

NE DEĞİŞECEK?
MİT Müsteşarı’nın tanıklı-

ğı Cumhurbaşkanı’nın izni-
ne bağlandı. Askeri okullar 
kapatıldı, evlilik programları 
ve kış lastiği uygulaması bi-
le OHAL kapsamına alının-
ca eleştiri konusu oldu. O-
HAL kalkınca halen 7 gün o-

lan gözaltı süresi düşecek ve 
en fazla 4 gün olacak. OHAL 
ilk ilan edildiği dönemde gö-
zaltı süresi 30 gün olarak uy-
gulanmıştı. 
OHAL’in kalkması ile Valile-
rin yerleşimi ve bazı yerlere 
giriş çıkışı yasaklama, öğre-
nime ara verme, haberleşme 

araçlarına el koyma, miting, 
gösteri, konser, sergi, tiyat-
ro gibi etkinlikleri yasakla-
ma yetkileri de sona ere-
cek. Bazı valiler OHAL’e da-
yanarak davul çalmayı, ateş 
yakmayı ve yüksek sesle 
şarkı söylemeyi de yasak-
lamıştı.-Berfin ADICAN-
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MHP Manisa Milletvekili Er-
kan Akçay, 24 Haziran seçim-
leri sonrası Akhisar, Saru-
hanlı ve Gölmarmara ilçelerini 
ziyaret etti. MHP ilçe teşkilat-
larıyla bir araya gelen Akçay, 
Gölmarmara’da Kayaaltı ve 
Değnekler mahallelerine de 
giderek vatandaşlarla buluştu.

Açıklamalarında 24 Haziran 
seçimlerinde kazananın Tür-
kiye olduğuna vurgu yapan 
Akçay, “Seçim sürecinde ne 
demişsek hepsi aynı şekilde 
gerçekleşti. Bundan sonra da 
Türkiye yeni hükümet sis-
temiyle ile daha emin ve güçlü 
adımlarla ilerleyecektir” dedi.

“GÜÇLÜ MHP GÜÇLÜ
 TÜRKİYE DEMEKTİR”

24 Haziran’da sandıktan 
çıkan sonucun güçlü Türkiye 
olduğunu ifade eden Akçay 
“24 Haziran’da milletimizin 
kararı güçlü hükümet ve güçlü 

meclis olmuştur. Aynı şekil-
de Milliyetçi Hareket Partisi 
de mecliste güçlü bir şekilde 
yer almıştır. Sandıktan çıkan 
netice güçlü Türkiye hedefine 
emin adımlarla ilerlemektir. 
Güçlü hükümet, güçlü mec-
lis, güçlü MHP, güçlü Türkiye 
demektir.” dedi.

“24 HAZİRAN AKŞAMI
DAĞILDILAR”

Açıklamasında millet 
ittifakını da eleştiren Akçay 
“Cumhur İttifakı karşısında 
CHP, İYİ Parti ve Saadet Par-
tisi, HDP merkezli ve destekli 
bir ittifak kurdular. Bu yıkım 
ittifakı sadece 24 Haziran 
odaklı kurulmuştu. Yıkımdan 
başka bir gelecek vizyonları 
yoktu. Sadece iktidarı yık-
mak, MHP’yi meclis dışında 
bırakmak için kirli oyunlara 
başvuran bu ittifak 24 Haziran 
akşamı dağılmıştır. Milletimiz 

MHP’ye sahip çıkarak yıkım 
ittifakının oyununu bozmuş-
tur” diye konuştu. 

Yeni dönemde Cumhur itti-
fakının Yenikapı ruhuyla yolu-
na devam edeceğini belirten 
Akçay açıklamalarına şöyle 
devam etti, “Milliyetçi Hareket 
Partisi, Cumhur ittifakı ve 
Yenikapı ruhuyla aziz mille-
timize hizmet etmeye devam 
edecektir. Seçim döneminde 
MHP iftira, itham ve isnatlarla 
saldırı altındaydı. Bazılarının 
beklenti ve boş ümitlerin-
in aksine MHP ve Cumhur 
İttifakı en iyi şekilde hem 
yasamada hem yürütmede 
devam edecektir.”

MHP’NİN DOĞU
İLLERİNDEKİ OY

ARTIŞINI DA
DEĞERLENDİRDİ

MHP Manisa Milletvekili 
Erkan Akçay son olarak şu 

ifadeleri kullandı, “Seçim 
öncesinde Kürt kökenli 
vatandaşlarımızın MHP ve 
Cumhur İttifakına destek 
vermeyeceği yönünde bir 
kara propaganda yürütüldü. 
Bölücü söylemleriyle seçmeni 
de bölmeye çalıştılar. Ancak 
bu kirli iddianın sahipleri 
Türk milletinden büyük bir 
tokat yemiştir. MHP Doğu ve 
Güneydoğu Anadolu illerim-
izde oylarını yüzde 100’den 
fazla arttırmıştır. Bu tab-
lo Türk milletinin birlik ve 
beraberlik yolunda verdiği bir 
mesajdır. Ülkücüler Erdoğan’a 
oy vermez dediler. Bu kara 
propaganda da çöktü. Türki-
ye siyasi bakımdan çok daha 
istikrarlı bir şekilde ilerlem-
eye devam edecektir. Çok kısa 
zaman içerisinde ülkemizin 
her bakımdan çok büyük güç 
kazanacağını bütün dünya 
görecektir” –Berfin ADICAN-

CHP’li vekil Başevirgen
meclisteki ilk icraatını açıkladı

AK Parti’de seçim sonrası MKYK toplantısı

MHP İl Başkanı Erkan Öztürk, ilçe başkan-
ları ile 24 Haziran cumhurbaşkanlığı ve mil-
letvekilliği genel seçimlerini değerlendirdi.

CHP Manisa Milletvekili Bekir Başevirgen, yeni yasama yılında ilk ola-
rak çocuk istismarı ve cinayetlerine ilişkin çalışma yapacağını açıkladı. 

AK Parti MKYK üyesi ve Manisa Milletvekili Murat Baybatur, 24 
Haziran seçimlerinden sonra yapılan MKYK toplantısına katıldı. 

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) 
Manisa İl Başkanı Erkan Öztürk 
başkanlığında, ilçe başkanlarının 
katılımıyla 24 Haziran’da gerçek-
leşen cumhurbaşkanlığı ve 27. Dö-
nem Milletvekili Genel Seçimleriy-
le ilgili toplantı yapıldı. 

Toplantıda ilçe başkanları ilçe-
lerinde elde edilen sonuçlarla ilgili 
faaliyetler raporlarını sundu.  yerel 
seçimlerde başarılı olmak için ya-
pılması gerekenler ele alındı. 

MHP Manisa İl Başkanı Erkan 
Öztürk, seçim sonuçlarını değer-
lendirmek için ilçe başkanlarıyla 
bir araya geldiklerini aktardı. Öz-
türk, “Bundan sonraki süreci or-
tak akılla idare ettirme noktasın-
da beraber istişarelerimizi yapı-
yoruz. Bundan sonraki süreç i-
çin ne yapabiliriz, nerede eksik-
liklerimiz var. Kendimize öz eleş-
tirimizi yapıyoruz. İlçe başkanla-

rımız istediğimiz faaliyet rapor-
larını getirdi. Süreçle ilgili ken-
di bölgelerindeki sıkıntıları, ne-
relerde eksiklikler var, bunlarla 
ilgili değerlendirmelerimizi ya-
pıp, önümüzdeki yerel seçime 
Allah’ın izniyle belediyelerimi-
zin sayısını artıraraktan daha da 
güçlü bir Milliyetçi Hareket Par-
tisi olarak Manisa’ya hep beraber 
üç hilalli mührü vuracağız” dedi.  

24 Haziran seçimlerine AK Par-
ti ile birlikte Cumhur ittifakı adıy-
la giren MHP, Manisa’da kesin ol-
mayan sonuçlara göre yüzde 11,36 
oyla meclise bir milletvekili gön-
derdi. 

2014’te yapılan yerel seçimler-
de MHP, başta Manisa Büyükşehir 
Belediyesi olmak üzere Turgutlu, 
Salihli, Kula, Selendi, Sarıgöl ve A-
laşehir belediyelerini kazanmıştı. 
–Ersan ERDOĞAN-

Ankara’nın Polatlı ilçesin-
de boğularak öldürülen ve is-
tismara uğrayan 8 yaşında-
ki Eylül Yağlıkara, tüm Türki-
ye’nin yüreğini yaktı. 

CHP’den 3. sıra aday gös-
terilen ve milletvekili seçi-
len Bekir Başevirgen, sosyal 

paylaşım sitesi Twitter üze-
rinden yayınladığı mesajında, 
meclisin yeni yasama yılında 
ilk icraatlarının çocuk istis-
marı ve cinayetlerine ilişkin 
olacağını ifade etti. 

Çocuk istismarı ve cinaye-
ti gibi konuların siyaset üs-

tü olduğunu hatırlayan CHP’li 
Başevirgen, “Ciğerimiz Eylül 
ile yandı, aklımız kayıp Ley-
la’da…” dedi. 

“İLK EL ATACAĞIMIZ
KONU…”

CHP Manisa Milletveki-

li Bekir Başevirgen’in açıkla-
maları şöyle, “Ciğerimiz Eylül 
ile yandı, aklımız kayıp Ley-
la’da..  Çocuk istismarı ve ci-
nayetleri siyaset üstü bir ko-
nu olup yeni yasama yılında 
ilk el atacağımız konu bu ola-
caktır”-Berfin ADICAN-

24 Haziran Cumhurbaşkanlığı ve 27. 
dönem milletvekilliği seçimlerinin ar-
dından AK Parti’de MKYK toplantısı 
gerçekleştirildi. 

Toplantıya katılan AK Parti MKYK ü-
yesi ve Manisa Milletvekili Murat Bay-
batur, “24 Haziran Cumhurbaşkanlı-
ğı ve 27. Dönem Milletvekili genel se-
çimlerinin ardından Genel Başkanımız 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tay-
yip Erdoğan’ın başkanlığında 154. M-
KYK toplantımızı gerçekleştiriyoruz. 
Rabbim hayırlara vesile kılsın” ifade-
lerini kullandı. –Berfin ADICAN-

gerçekleştirdik”
MHP Manisa Milletvekili Erkan Akçay 24 Haziran seçimleri son-
rasında ilçe teşkilatları ziyaretleri kapsamında Akhisar, Saruhan-
lı ve Gölmarmara ilçelerindeydi. Ziyaretlerinde seçim sonuçlarını 
değerlendiren Akçay, “Seçim sürecinde MHP olarak iki temel he-
defimiz vardı. Birincisi MHP’nin mecliste güçlü bir şekilde yer al-
masıydı. İkincisi ise Cumhurbaşkanı adayımız Sayın Erdoğan’ın da 
birinci turda kazanmasıydı. İki hedefimizi de gerçekleştirdik” dedi.

MHP’li Akçay, “İki hedefimizi de

MHP’li Öztürk kadrosuyla 
seçimin kritiğini yaptı
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Kavun üreticisi hasat 
için gün sayıyor
Manisa’nın Saruhanlı ilçesinde kavun hasadı için 
gün sayan çiftçiler bu sezon verimden umutlu. 

Manisa’nın Saruhanlı ilçesine bağlı Ke-
miklidere Mahallesinde kavun üreti-
miyle geçimini sağlayan çiftçiler, bu 

sezon alacakları verim için gün sayıyor. 
20 Temmuz’dan itibaren hasadın başlayaca-

ğı Saruhanlı’da çiftçiler özenle yağmurdan ve 
çamurdan korudukları kavunlarını Türkiye’nin 
çeşitli illerindeki sofralarla buluşturacak.

Kavun üreticisi Talat Canoğlu kavun üreti-
minin önemli bir geçim kapısı olduğunu belir-
terek “Bizim ürettiğimiz kavun çeşidinin adı 
Hibrit Alibey kavunudur. Bu kavunu ortalama 
olarak 20 Temmuz tarihinden itibaren hasat 
etmeye başlarız. Geçmişine bakılacak olursak 
Kemiklidere Mahallesinde kavun üretim tarihi 
Kırkağaç’tan daha eskiye dayanır. Özenle ve ö-
nemle yetiştirmeye çalışıyoruz. Damlama su-
lama sistemi kullanıyoruz. Diğer tarım ürünle-
rinden farklı olarak naylon ile kaplıyoruz. Yağ-
mur çamurdan veya soğuktan etkilenmiyor. 
Bu kavun yurdun her köşesine gönderiliyor. Ö-
zellikle bizim mahallemize Ankara’dan tüccar-
lar geliyor. Şunu belirtmek isterim ki geçen yı-
la göre bu yıl rekolte de azalma olacağını tah-
min ediyoruz. Önümüzdeki yıl inşallah durum 
değişir. Yüksek ve çorak arazide kavunumu-
zun verimi daha da artar. Sadece biz üretici-
ler olarak en çok dikkat ettiğimiz konu sebze 
ve meyvelere hastalık bulaşmaması için dik-
kat etmek olması gerekir. Kavun, karpuz, sa-
latalık, bamya gibi bitki köklerinden yaprağına 
kadar yayılan külleme hastalığı için düzenli i-
laçlama yapıyoruz. İnşallah emeğimizin karşı-
lığını almak için hasat vaktini bekliyoruz” de-
di. -İHA-

Pazarcının soğan mutluluğu

Salihli’ye 25 milyon liralık kilit parke taşı

Piyasada ürün olmadığı için bir anda kilosu 7 liraya kadar çıkan soğanın fiyatı, bazı bölgelerde hasadın baş-
lamasıyla 4 ila 5 liraya düştü. Fiyatların düşmesiyle hem vatandaş, hem de pazarcı büyük mutluluk yaşadı. 

Salihli Belediyesi tarafından 2018 yılı içerisindeki 6 aylık sürede Kabazlı, Durasıllı, Yenipa-
zar ve Taytan mahallelerine toplam 47 bin 500 metrekare parke taş döşendiği belirtildi. 

Herkesin sofrasından eksik etme-
diği soğanın birden yükselmesi hem 
vatandaşı, hem de pazarcıyı mağdur 
etmişti.  Amasya’dan ve Ankara Po-
latlı’dan hasat edilen soğanların pazar 
tezgahlarında yer almasıyla birlikte 
fiyatlar düşmeye başladı. 

Fiyatların düşmesiyle vatandaş ye-
niden soğan almaya başlarken, pa-
zarcı da elindeki soğanı satmaktan 
dolayı mutlu. Önümüzdeki günler-
de yeni sezon hasadının başlamasıy-
la birlikte fiyatların daha da düşeceği 
tahmin ediliyor. 

Ürün olmadığı için soğan fiyatları-
nın bir anda yükselmeye başladığını 
ifade eden pazarcı esnaflarından Celal 
Yüksel, Amasya’da, Polatlı’da hasadın 
başladığını, bunun da fiyatların düş-
mesine neden olduğunu kaydetti. 

Başka bir pazarcı esnafı ise Zeki 
Kurudere ise, Bursa’dan gelen soğa-
nın fiyatının 4-5 lira olduğunu dile ge-
tirerek,  soğanın fiyatının hasatla bir-
likte düşmeye devam edeceğini söy-
ledi. –Ersan ERDOĞAN-

Salihli Belediyesinin kırsal mahallelerde başlattı-
ğı parke taş döşeme ve asfalt çalışmaları hız kesme-
den devam ediyor. 2018 yılında ihalesi tamamlanan 4 
mahalleye, belediye ekiplerinin gerçekleştirdiği ça-
lışmalar sonucunda, Kabazlı Mahallesine 16 bin met-
rekare, Durasıllı Mahallesine ise 13 bin metrekare, 
Yenipazar Mahallesi’ne 12 bin metrekare ve Taytan 
Mahallesi’ne 6 bin 500 metrekare olmak üzere top-
lamda 47 bin 500 metrekare parke taş döşendi.

4 yıllık görev süresinde köyden mahalleye dönü-
şen kırsal mahallelere toplam 1 milyon metrekare 
parke taşı döşediklerini vurgulayan Salihli Belediye 
Başkanı Zeki Kayda, bu işin maliyetinin ise 25 milyon 
lira olduğunu ifade etti. Başkan Kayda, Salihli Bele-
diyesi Fen İşleri ve Kırsal Hizmetler Müdürlüğü tara-
fından parke taş döşeme işi kapsamında ihalesi ya-
pılan kırsal mahallelerde özelikle kış aylarında kötü 
hava koşullarından dolayı mahalle yollarında yaşa-
nan sıkıntılar, asfalt ve parke taş döşenerek ortadan 
kaldırıldığını belirtti. 

Merkez ve kırsal mahalle ayrımı yapmaksızın 102 
mahalleye de eşit hizmet götürdüklerini kaydeden 
Başkan Kayda, “Kış mevsimi öncesinde kötü hava 

koşullarından dolayı yaşanacak olan ulaşım zorlu-
ğunu ortadan kaldırmak için yaz aylarında çalışma-
larımızı yoğunlaştırdık. Vatandaşlarımızın mağduri-
yetini gidermek için çalışmalarımız merkez ve kırsal 
mahallelerde devam edecek ” dedi. 

Özellikle kış mevsiminde bozulan yollar nedeniy-
le sıkıntı yaşadıklarını dile getiren mahalle sakinle-
ri, hizmetlerinden dolayı Belediye Başkanı Zeki Kay-
da’ya teşekkür etti. –İHA-

Yunuskent’te işyerleri
teslim ediliyor

Yunusemre Belediyesi’nin Başbakanlık Toplu Konut İda-
resi (TOKİ) ortaklığıyla yürüttüğü dev konut hamlesi 5 
bin 500 Konutluk Akgedik Yunuskent Toplu Konut Pro-
jesi’nin ilk etabında teslim süreci başladı. İlk aşamada 
site yönetiminin oluşturulduğu projede işyerleri 9 ila 13 
Temmuz tarihleri arasında sahiplerine teslim ediliyor. 

5 bin 500 Konutluk Akgedik Yu-
nuskent Toplu Konut Projesi’nin ilk 
etabında işyerlerinin teslim süre-
ci başladı. İşyeri sahiplerine, 9 ila 13 
Temmuz tarihleri arasında işyerle-
ri teslim edilecek. Teslim tarihi ön-
cesi işyeri sahiplerinin 5 ila 7 Tem-
muz tarihleri arasında Gecekondu 
ve Sosyal Konutlar Müdürlüğü’ne 
başvurmaları gerekiyor. 

İlk etapta çok kısa bir süre içe-
risinde yaşamın başlayacağını di-
le getiren Yunusemre Belediye Baş-
kan Yardımcısı Kılıç Kaya, işyerle-
ri sahiplerine izlenecek süreç hak-
kında bilgi verdi.  İşyerlerinin tes-
limiyle birlikte ruhsatlandırma iş-
lemlerinin başlayacağının altını çi-
zen Kaya, bu konuda işyeri sahiple-
rini uyardı.

ZABITA MÜDÜRLÜĞÜ DE
HAZIRLIKLARI TAMAMLADI

Kılıç Kaya konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “9 ila 13 Temmuz tarih-
leri arasında işyerlerimizi teslim e-
diyoruz. İşyeri sahiplerimiz Yunu-
semre Belediyesi Muradiye Ek Bi-

nasında bulunan Gecekondu ve 
Sosyal Konutlar Müdürlüğü’ne 5 i-
la 7 Temmuz tarihlerinde başvura-
rak işyerlerini gezip, ölçü alabilir-
ler. İşyeri sahiplerimizden özel bir 
ricamız var. Bize başvurdukların-
da işyerlerini açıp açmayacakları 
ya da kiraya verip vermeyecekleri 
ve hangi iş kolunda faaliyet göste-
receklerini bildirmelerini istiyoruz. 
Zabıta Müdürlüğümüz de bu konuda 
hazırlıklarını tamamladı. İşyerleri-
nin ticari faaliyet ve ruhsatlandır-
ma işlemlerinin sağlıklı bir şekilde 
yürütülmesi için müdürlüğümüz de 
çalışma yapacaktır” diye konuştu.

1,5 AY İÇERİSİNDE
KONUTLAR TESLİM EDİLECEK

9 Haziran’da başlayan teslim sü-
recinin hızlı bir şekilde devam etti-
ğini kaydeden Kaya, işyeri tesliminin 
ardından bin 101 konutun 16 Temmuz 
ila 17 Ağustos tarihleri arasında hak 
sahiplerine teslim edileceğini be-
lirtti. –Songül KILIÇASLAN-



Salihlili çocuklara en
güzel karne hediyesi
Manisa Büyükşehir Belediyesinin Salihli’ye kazandırdığı önemli projelerden bir ta-
nesi olan Masal Ormanı Parkı, çocuklara en güzel karne hediyesi oldu. Yaz tatilinin 
keyfini çıkaran minikler, aileleriyle birlikte ilçenin yeni cazibe merkezi haline geldi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından Salih-
li’ye kazandırılan Masal Ormanı Parkı, çocukların 
ve ailelerinin yeni cazibe merkezi oldu. 

Salihli’ye her yaş grubundan insanın eğlenerek 
vakit geçirebileceği yeni bir sosyal yaşam alanı 
kazandırdıklarını ifade eden Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün, açıldığı günden i-
tibaren binlerce kişinin Masal Ormanı Parkı’nı zi-
yaret ettiğini söyledi. 

Özellikle çocukların aileleri ile birlikte sıklık-
la geldiği parkın Salihli’nin yeni cazibe merke-
zi olduğunu belirten Başkan Ergün, “İlimiz mer-
kezindeki Atatürk Kent Parkı’nın bir benzerini 
Salihli’mizde yapmış olduk. Masal Ormanı Par-
kı, Salihlili çocuklarımıza karne hediyemiz ol-
muş oldu. Çocuklarımızın ve ailelerimizin bura-
da keyifle vakit geçirmeleri bizleri de mutlu e-
diyor. Çocuklarımıza, gençlerimize ve ailelerimi-
ze iyi eğlenceler diliyorum. Güle güle kullansınlar” 
dedi. –Büyükşehir Basın Servisi-
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508. Ayvaz Dede şenlikleri sona erdi 

Beyaz Yunus
Derneği huzurevi 

sakinleriyle buluştu

Boşnakların Müslümanlığı kabul etmesinin en önemli sembollerinden Manisa Akhisar-
lı Ayvaz Dede anısına bu yıl 508’incisi düzenlenen Ayvaz Dede Şenlikleri, Bosna Hersek’in 
Prusac (Akhisar) kasabasında binlerce kişinin katılımıyla kılınan öğle namazıyla sona erdi.

Akhisar Huzurevi Yaşlı Bakım ve Rehabilitasyon 
Merkezi Müdürü Suudi Arslan, Beyaz Yunus Derneği 
yönetimi ile huzurevinde kahvaltıda bir araya geldi.

Ülkenin en uzun soluklu et-
kinliğine katılmak için günler 
öncesinden farklı şehirlerden 
yola çıkan 300’den fazla at-
lı, öğle öncesinde programın 
yapıldığı alana ulaştı. Yağmu-
ra rağmen sabahın erken sa-
atlerinden itibaren alanı dol-
duran binlerce kişi, gelenek-
sel kıyafetleriyle alana ulaşan 
atlıları coşkuyla karşıladı.

Atlı birliklerin alana var-
masının ardından sancak-
tarlar eşliğinde, rivayete göre 
508 yıl önce yaşanan kurak-
lıkta Ayvaz Dede’nin dua et-
mesiyle suyun çıktığı kayalık 
alandan geçildi. Binlerce ki-
şi, inanışa göre kayanın yarı-
lıp suyun çıktığı ve kuraklığın 
son bulduğu bu yerde dua etti, 
namaz kıldı.

Daha sonra namazın kılına-
cağı alana gelen katılımcılar, 
Bursa Karabaş-i Veli Kültür 
Merkezi sema ekibinin gös-
terisi ile Türk Silahlı Kuvvet-
lerinin (TSK) Mehteran Bir-
liğinin performansını ilgiy-
le izledi.

Türkiye’den turistlerin, ye-
rel yöneticilerin, siyasilerin, 
sivil toplum kuruluşları tem-
silcilerinin de katıldığı şenli-
ğe, Bosna Hersek Devlet Baş-
kanlığı Konseyi Başkanı Ba-
kir İzetbegovic, Bakanlar 
Konseyi Başkanı Denis Zviz-
dic, Temsilciler Meclisi Baş-
kan Yardımcısı Sefik Dzafe-
rovic ve İslam Birliği (Diyanet 

İşleri) Başkanı Husein Kava-
zovic katıldı.

“AYVAZ DEDE’NİN
YOLCULUĞU BİR
İSTİKAMETTİR”

Bosna Hersek İslam Birli-
ği Başkanı Kavazovic, bura-
da yaptığı konuşmada, bölge 
ülkelerinde yaşayan Müslü-
manların yanı sıra Avrupa ve 
ABD’den de Boşnakların şen-
likte buluştuğunu belirterek 
“Bugün hepimiz manevi mec-
lisimiz Ayvaz Dede kayalıkla-
rının önüne geldik. Geldik ki 
niyetlerimizi, istikametimizi 
ve dualarımızı onaralım. Gel-
dik ki barış içinde bir Bosna 
hayalimizi onaralım” dedi.

Ayvaz Dede’nin suyu bul-
mak için 40 gün 40 gece da-

ğa yaptığı yolculuğun Bosna-
lı Müslümanların gücünün ve 
birliğinin yansıması olduğunu 
vurgulayan Kavazovic, “Her 
yıl buraya gelerek bu gücü-
müzü onarıyor ve herkese 
gösteriyoruz” diye konuştu.

Şenliklerin Ayvaz Dede 
hakkındaki efsanelerden çok 
daha fazlası olduğunun altını 
çizen Kavazovic, şunları söy-
ledi, “Ayvaz Dede’nin yolculu-
ğu bir fikir, niyet, azim ve is-
tikamettir. O, Bosna insanla-
rının iyiliği için çalışmak, be-
reket ve ülkede barış için du-
adır. Burası Akhisar’dır. Bos-
na’nın Medine’sidir. Ak şehir-
dir. Ayvaz Dede’nin duası i-
çin her yıl süslenen gelindir. 
Akhisar, Ayvaz Dede’nin su-
yu getirerek modernleştirdi-
ği bir şehirdir. Burada yapılan 
dua su içindir, hepimizin ha-
yatı içindir”

Kavazovic, duanın kayaları 
dahi yerinden oynatabilece-
ğini burada gördüklerini vur-
gulayarak “Buraya Ayvaz De-
de’nin gördüğü rüyayı gör-
mek için geliyoruz. Buraya o-
nun bize neler söyleyeceğini 
duymak için geliyoruz. Duy-
duğumuz ise şudur: ‘Ey Boş-
naklar! Eğer niyetiniz doğ-
ruysa, azimliyseniz ve Allah’a 
güveniyorsanız her rüya-
yı gerçek kılmanız mümkün-
dür” ifadelerini kullandı.

508. Ayvaz Dede Şenlikleri, 
Travnik Müftüsü Ahmed A-
dilovic’in okuduğu duanın ar-

dından öğle namazının kılın-
masıyla sona erdi.

AYVAZ DEDE KİMDİR?
Ayvaz Dede, Sarı Saltuk gibi 

irşat maksadıyla Anadolu’dan 
Bosna Hersek’e gelen Hora-
san erenlerindendi.

Manisa Akhisarlı bir der-
viş olan Ayvaz Dede, inanışa 
göre 500 yılı aşkın süre önce 
kuraklığın yaşandığı ve bu-
gün şenliklere ev sahipliği 
yapan Donji Vakuf şehrinin 
Prusac kasabasındaki dağa 
gelip burada 40 gün 40 ge-
ce dua etti.

Halkın kıtlık çektiği, hay-
vanların susuzluktan telef ol-
duğu bölgeye suyu getirmek 
için ibadet eden Ayvaz Dede, 
bir gece uykusunda iki koçun 
birbiriyle çarpıştığını gördü. 
Boynuz sesiyle uykusundan 
uyanan derviş, karşısında ya-
rılan dağı ve gürül gürül akan 
ırmağı buldu.

Rüyanın ardından bölge su-
ya kavuştu, kuraklık sona er-
di. Mucizevi olayı duyan bölge 
halkı, Müslüman oldu.

Her yıl bu kayalıkların ya-
nı başında binlerce kişinin 
katılımıyla kutlanan şenlik-
ler, Bosna Hersek’teki en u-
zun soluklu etkinlik olarak 
biliniyor. Komünizmin hü-
küm sürdüğü eski Yugoslav-
ya döneminde 1947’de yasak-
lanan şenlikler, 1990’da ye-
niden düzenlenmeye başlan-
dı. –AA-

Kahvaltıda konuşan Huzure-
vi Yaşlı Bakım ve Rehabilitas-
yon Merkezi Müdürü Suudi Arslan, 
“Daha önce buradaki ortamı bili-
yoruz. 2008 yılında buraya başla-
dığımızda ek binamızın temeli a-
tışmış 4-5 yıldan beri bekliyordu. 
Bizim Hisar Yardımlaşma Derne-
ğimiz vardı çalışma yapmıştı ama 
yarım kalmıştı. O dernekle SEÇEK 
Genel Müdürlüğü, Manisa Valili-
ği, Akhisar Belediyesi ile bir araya 
geldik Akhisar’a yakışır bir huzu-
revi yapalım dedik. Bu binanın ya-
pımında emeği geçen mühendislik 
işlerinde AK Parti ilçe başkanı olan 
İbrahim Sayın’a çok teşekkür edi-
yoruz. Akhisar Belediyesi gerek a-
raçlarıyla gereçleriyle gerek para-
sal yardımlarıyla destek oldular. 
Belediye başkanımız sayın Salih 
Hızlı’ya da teşekkür ediyoruz. Sü-
reç geçti geldiğimizde binamızda 
biraz sıkıntılar gördük, bizde dedik 
ki yaşlı hem Allah’ın emaneti hem 
devletimizin bize emanetidir. On-
lar ne kadar güzel bakılırsa devle-
timizin büyüklüğünü gösterir de-
dik. Bu inanç doğrultusunda me-
sai arkadaşlarımızla başladık. Biz 

bir aileyiz dedik, şuanda fiziki an-
lamda hemen hemen hiçbir sıkın-
tımızın olmadığını biliyoruz. Bura-
ya geldiğimde Beyaz Yunus Derne-
ği başkanımıza gittik. ‘Bize de yar-
dımcı olur musunuz? Bu derne-
ği hep beraber kurmuştuk. Kurdu-
ğumuzda hem engelliye hem yaş-
lıya herkese faydalı olmaktı’ dedik. 
Bugüne kadar gerek sosyal hizmet 
anlamında gerek çocuk evleri, ba-
kım merkezimize katkı anlamında 
desteklerini gördük. İşlerimizi ta-
mamladık, bize çok destek sağla-
dılar kendilerine çok teşekkür edi-
yoruz. Bunu bugün düzenlediğimiz 
kahvaltıda bir araya gelerek sizler-
le paylaşmak istedik” dedi.

Beyaz Yunus Derneği Yönetim 
Kurulu üyesi Fikret Türk de der-
neklerinin deniz kenarında bir a-
landa engelli ve yaşlıların gidip ka-
labilecekleri kamp yapabilecek-
leri bir alan projelerinin olduğu-
nu ve önümüzdeki süreçte bu pro-
jenin detaylarının paylaşılacağını 
duyurdu. Bu alanın kamudan tah-
sis edilmesi için de çalışmaları-
nın sürdüğünü de sözlerine ekle-
di. –Berfin ADICAN-
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Her düğüne nöbetçi polis
Kırıkkale’de İl Emniyet Müdürlüğü tarafından hayata geçirilen ‘Ma-
gandalara karşı her düğüne nöbetçi polis’ kapsamında başlatılan pro-
jeye bir destekte Kırıkkale Belediye Başkanı Mehmet Saygılı’dan geldi. 

Kırıkkale İl Emniyet Mü-
dürlüğü tarafından, dü-
ğünlerde ‘silah atılma-

sı’na karşı başlatılan projeye 
destek sürüyor. 

Düğünlerde atılan silahlara 
ve silah atan magandalara kar-
şı başlatılan proje kapsamın-
da şehir merkezinde yapılan dü-
ğünlerde tedbirlerin artırılma-
sına yönelik çalışmalar yapılır-
ken, Kırıkkale Belediye Başka-
nı Mehmet Saygılı’dan da proje-
ye destek geldi. 

Projeyi hayata geçiren Kırık-
kale İl Emniyet Müdürü Mahmut 

Çorumlu’ya teşekkür eden Baş-
kan Saygılı, tüm Kırıkkale hal-
kını projeye destek olmaya ça-
ğırarak, magandaların düğün-
lerde silah atarak düğün evle-
rinin matem evlerine çevril-
mesine toplum olarak müsaa-
de edilmemesi gerektiğini ifa-
de etti. 

“MAGANDALARA
DUR DİYECEĞİZ” 

Başkan Saygılı “İnsanlarımı-
zın ortak mutluluklarını paylaş-
tığı düğünlerde ölmelerini ya da 
yaralanmalarını istemiyoruz. 

Vatandaşlarımızın düğün evleri 
matem evlerine dönmesin. Top-
lum olarak bu projeye gereken 
desteği verirsek, magandalı-
ğın önüne geçmiş oluruz. Dü-
ğünlerde silah atılmasın, mut-
luluklar bozulmasın. Toplumu-
muzun en eski geleneklerinden 
birisi olan düğün geleneğimi-
zin magandalıkla yok olması-
na izin vermemeliyiz. Eğer biz-
ler toplum olarak buna dur der-
sek düğünlerimiz matem evle-
rine dönüşmez. Düğünlerimizde 
magandalara dur diyeceğiz” de-
di. -İHA-

ALS hastaları
piknikte buluştu

Dalış kurslarına büyük ilgi

2 yıldır FETÖ’den aranan iş adamı Ankara’da yakalandı

İzmir’de Amyotrofik Lateral Skleroz - Motor Nöron Hastalığı Derne-
ğince (ALS-MNH) düzenlenen piknik, ALS hastalarını buluşturdu.

Adalarıyla dalıcılar için eşsiz bir dalış merkezi olan Balıkesir’in Ayvalık ilçe-
sinde yaz sezonunun başlamasıyla birlikte dalış kursları da artış gösteriyor. 

24 Haziran Cumhurbaşkanı ve Milletvekili Genel Seçimi’nin ardın-
dan milletvekillerinin TBMM’deki kayıt işlemleri devam ediyor. 

Kastamonu’da 15 Temmuz hain darbe girişiminin ardından kayıplara 
karışan ve hakkında yakalama kararı bulunan iş adamı, Ankara’da ya-
kalandı. Yakalanan iş adamı çıkarıldığı mahkemece tutuklandı. 

Buca ilçesindeki piknik ala-
nındaki etkinliğe solunum ci-
hazına bağlı yaşadıkları için 
evlerinden çıkmakta zorlanan 
hastalar ambulanslarla geti-
rildi.

Hastaların solunum cihazı-
nın çalışabilmesi için piknik a-
lanında gerekli düzenleme ya-

pıldı. Sağlık ekipleri de etkinlik 
boyunca alanda hazır bulundu.

Evden dışarı çıkmanın mut-
luluğunu yaşayan hastalar, gü-
neşli havanın tadını çıkarırken 
hasta yakınları da birbirleriyle 
sohbet etti.

“ZOR GEÇEN KIŞTAN SONRA 
BİR MORAL GÜNÜ”

ALS-MNH Derneği Genel 
Başkan Yardımcısı Alper Kaya 
gazetecilere yaptığı açıklama-
da, kendisine 28 yıl önce teşhis 
konduğunu belirterek, ALS’nin 
kaslarda ilerleyen, güçsüz-
lük oluşturan, hastaları bir süre 
sonra başkalarına bağımlı ha-
le getiren bir hastalık olduğu-
nu söyledi.

Hastaların, günlerinin çoğunu 
evlerinde yoğun bakım koşul-
larında geçirdiğini, enfeksiyo-
na yatkın olduklarını ifade eden 
Kaya, havanın güzelleşmesiyle 
bir moral günü düzenledikleri-

ni kaydetti.
Kaya, “Piknikten sonra has-

talarımızın morallerinin arttığı-
nı, çevreyle iletişimlerinin da-
ha iyi, hayata katılımlarının da-
ha yüksek olduğunu görüyoruz. 
Burada tanışıyorlar, hastalıkla-
rıyla ilgili konuları tartışıyorlar, 
güç birliği yapıyorlar” diye ko-
nuştu.

Katılımcılardan 63 yaşındaki 
Ali Rıza Arslan da 2003 yılından 
bu yana ALS hastası olduğunu 
aktararak, bu hastalığın bir ilacı 
olmadığını, sürecinin insanı yı-
kıma uğrattığını ifade etti.

Her yıl yapılan piknikle has-
ta ve hasta yakınlarının bir a-
raya geldiğini söyleyen Ars-
lan, “Hastalarımız gün gün has-
talıkları ilerlediği için kötü du-
rumlara düşüyor. Bu etkinlik-
te arkadaşlarımı gördüğüm za-
man huzurlu oluyorum. Güç-
lü olmak zorundayız” diye ko-
nuştu.

Buca Kent Konseyi Engel-
li Meclis Başkanı Gündüz Koçak 
da 25 yaşında kendisine kas 
hastalığı teşhisi konduğunu be-
lirterek, ALS hastalarıyla daya-
nışmak için etkinliğe katıldığı-
nı kaydetti.

ALS’nin çok tanınan bir has-
talık olmadığını, bu konuda-
ki etkinliklerin farkındalık o-
luşturulması için önem taşıdı-
ğını anlatan Koçak, “Bu hasta-
lığı sokaktaki 100 kişiden bir, i-
ki kişi bilir. Bu bir farkındalık 
pikniği. Burada insanların has-
talığı tanıması önemli. Devletin 
de sosyal yönüyle bizimle ilgi-
lenmesi çok önemli” ifadelerini 
kullandı. –AA-

Ayvalık su altı dünyası ile ta-
nışmak isteyenlerin ilk durak-
ları arasında dalış kursları yer 
alıyor. Ayrıca balık adam eği-
timi almak isteyenler de ilçeye 
büyük rağbet gösteriyor. 

Dalış Ayvalık 3 Sea Dalış E-
ğitmeni Koray Gerçe, “Anne ve 
babalar küçük yaşta kötü alış-
kanlıklardan uzak tutmak, ge-
lişimlerini sağlamak için ço-
cuklarını birçok spor branşı-
na yazdırır. İlerleyen yaşlar-
da çocuklar okul, sınavlar fi-
ziksel gelişimi gibi farklı se-
beplerle spordan uzaklaşır ya 

da farklı arayışlara girer. Tüplü 
dalış hem bir spor hem bir kül-
tür hem de çocuğunuzu disip-
line edecek rekreatif bir akti-
vitedir. Yaş, cinsiyet, boy, ki-
lo farklılıklarına bakılmaksı-
zın 14 yaşında bir genç ile 70 
yaşında biri dalış eşi olabilir 
ve aktiviteyi beraber gerçek-
leştirebilir. Bu yaz çocuğunu-
zu ödüllendirin doğayla iç içe 
olacağı, hayatı boyunca seve-
rek yapacağı, hayata farklı bir 
boyuttan bakacağı, bir hediye 
verin dalış kurslarına kayde-
din” dedi. –İHA-

Milletvekili kayıtları TBMM Şeref Holü’nde de-
vam ediyor. AK Parti Balıkesir milletvekilleri 
Belgin Uygur, Mustafa Canbey ve Şanlıurfa mil-
letvekili Zemzem Gülender Açanal kayıtları-
nı yaptırdı. AK Parti Balıkesir milletvekili Belgin 
Uygur, seçim sonuçlarının hayırlı olması temen-
ni ederek, 27. dönemin Türkiye ve millete hayır-
lara vesile olması dileğinde bulundu. Uygur, cin-
sel istismara yönelik çalışmaların başlayacağı-
nı hatırlatan gazeteciye, “Mevcut ceza yasamız-
da çocuğa yönelik cinsel istismar ile ilgili ceza-
larımız ağır. Bu konuda hükümetimizin alacağı 
kararlar doğrultusunda hep birlikte hareket e-
deceğiz” ifadelerini kullandı. Yerel seçimlerin er-
kene alınması konusunda Uygur, AK Parti olarak 
seçimlere hazır olduklarını belirtti. Canbey, kayıt 
yaptırmaya bacağında ödem oluşması sebebiyle 
medikal ateş ile geldi ve kaydını yaptırdı. 

Açanal ise kayıt yaptırmaya ailesi ile birlikte 
geldi. Açanal’a rozeti eşi Bekir Sıtkı Açanal taktı. 
Açanal, 24 Haziran seçimlerinin hayırlı olmasını 
dileyerek, birlik, beraberlik içinde iyi çalışmalar 
yapma temennisinde bulundu. Açanal, çocuklara 
cinsel istismarına yönelik soruya, “Tahmin edi-
yorum yeni dönemde gündeme gelecek. Gerekli 
cezai müeyyideler uygulanacaktır” diye konuş-
tu. İdam cezasının gündeme gelip gelmeyeceği-
ne ilişkin soruya ise Açanal, “Neden olmasın? İn-
sanlık dışı işler bunlar. Çok üzücü” şeklinde ko-
nuştu. 

Yerel seçimlerin öne alınmasına ilişkin Gıda, 
Tarım ve Hayvancılık Bakanı Ahmet Eşref Fakı-
baba’nın açıklamalarına yönelik, “Fakıbaba öy-
le söyledi ama biz 30 Mart diye biliyoruz. Süreç o 
şekilde işleyecek. Yeni Meclis ne getirir ne götü-
rür birlikte izleyeceğiz” dedi. –İHA-

Edinilen bilgiye göre, Kasta-
monu Cumhuriyet Başsavcılı-
ğı tarafından yürütülen FETÖ/
PDY soruşturması kapsamın-
da 15 Temmuz 2016 yılında ha-
in darbe girişiminin ardından 
kayıplara karışan ve hakkında 

yakalama kararı bulunan iş a-
damı Z.D., Kastamonu Kaçakçı-
lık ve Organize Suçlarla Müca-
dele Şube Müdürlüğü (KOM) e-
kiplerince Ankara’da gaygubet 
evinde yakalandı. 

Gözaltına alınan iş adamı Z.D., 

emniyetteki işlemlerinin ardın-
dan adliyeye sevk edildi. FETÖ/
PDY’den iki yıldır aranan şüp-
heli, çıkarıldığı adli makam-
larca tutuklanarak cezaevine 
gönderildi. Olayla ilgili soruş-
turma sürüyor. –İHA-

Milletvekili kayıtları devam ediyor



Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü, Futbol Federasyonu Kulüp Lisans Kurulu’nun, Manisa Büyükşehir Belediyespor’a 
altyapı, hukuki, personel, idari, sportif ve mali kriterleri yerine getirmesi için 30 gün ek süre verdiği ve sorunlar giderilmezse 
sezona eksi 3 puanla başlayacağı yönünde çıkan haberlerin gerçeği yansıtmadığını yaptığı açıklamayla kamuoyuna duyurdu.

Manisa Büyükşehir Belediyespor’un Ulusal Kulüp Lisansı alamadığı i-
çin yeni sezona eksi 3 puan cezasıyla başlama tehlikesi bulunduğu yönün-
de çıkan haberler Manisa Büyükşehir Belediyespor Yönetim Kurulu tarafın-
dan yapılan açıklama ile ya-
lanlandı. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
ye Spor Yönetim Kurulu tara-
fından konuyla ilgili olarak ya-
pılan açıklamada şu ifadelere 
yer verildi,  “Manisa Büyükşe-
hir Belediyespor’un Ulusal Ku-
lüp Lisansı alamadığı için ye-
ni sezona eksi 3 puan ceza-
sıyla başlama tehlikesi bu-
lunduğu yönünde bazı haber-
ler çıkmıştır. Manisa Büyük-
şehir Belediyespor 2018-2019 
sezonu öncesinde bu uygu-
lamanın dışında olduğu için 
böyle bir ceza söz konusu de-
ğildir”  -Büyükşehir Beledi-
yespor Basın Servisi-

CEZA HABERLERİ GERÇEĞİ YANSITMIYOR
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Yunusemre filenin sultanlarını yetiştiriyor

Akhisar Belediyespor, Boşnak Teknik Direktör Safet Susic 1+1 yıllık sözleşme imzaladı.

Manisa Büyükşehir Belediyespor’un başarılı sporcusu Ca-
ner Türkkan’ında aralarında bulunduğu Türkiye Makara-
lı Yay Genç Erkek Takımı, İtalya ile finalde karşı karşıya gel-
di. Final müsabakasında Caner Türkkan, Çağrı Dağdeviren 
ve Yunus Özsipahi’den oluşan Makaralı Yay Genç Erkek Ta-
kımımız, İtalya’yı 225-224 geçerek Avrupa Şampiyonu oldu. 

Yunusemre Belediyesi ve Yunusemre Belediyespor’un çocukların yaz aylarında 
spora yönlendirilmesi amacıyla açtığı Yaz Spor Okulları’nda voleybol kursları yo-
ğun ilgi görüyor. İlginin oldukça yoğun olduğu kursta filenin sultanları yetiştiriliyor.

Süper Lig’de 6 sezonu ge-
ride bırakan ve geçtiğimiz 
yıl Ziraat Türkiye Kupası’nda 
şampiyonluğa ulaşan Akhi-
sar Belediyespor’da Okan Bu-
ruk’tan boşalan teknik direk-
törlük görevine Bosna Her-
sekli Teknik Direktör Safet 
Susic getirildi. Tecrübeli tek-
nik adam için dün Yılmaz A-
tabarut Tesislerinde imza tö-
reni düzenlendi.

İmza töreni sonrası basın 
mensuplarına açıklamalarda 
bulunan Susic, “Herkes bana 
Akhisar için çok iyi bir kulüp 
diye söyledi. Umuyorum biz 
bu sene çok güzel sonuçlar a-
lacağız. İlk önce Süper Ku-
pa’da Türkiye’nin en iyi ku-
lüplerinden birine karşı Gala-
tasaray’la karşı karşıya gele-
ceğiz. Onlara karşı elimizden 
gelenin en iyisini yapacağız. 
Sonra Avrupa ekiplerine kar-
şı oynayacağız, kura çekim-
lerini bekleyeceğiz. Karşımı-
za gelecek ekipleri bilmeden 
size bir şey söyleyemiyorum. 
Ama şunu söyleyebilirim, her 
alandaki mücadeleler için çok 

iyi çalışacağız” dedi. 

“BAŞKANIMIZ BANA 2-3
TANE İYİ FUTBOLCU

ALACAĞIMIZI SÖYLEDİ” 
Transfer politikasını da de-

ğerlendiren Susic, “Yarın ve 
yarından sonra futbolcuları-
mıza bakacağız. Hangi mev-
ki ve hangi futbolculara sa-
hip olduğumuza bakacağız 
ve sonra oturup konuşacağız. 
Başkanımız bana 2-3 tane 
çok iyi futbolcu alacağımızı 
söyledi. Ama önce pozisyon-
ları görmemiz lazım” dedi. 

“BEN BUGÜNE KADAR
OFANSİF FUTBOLU

TERCİH ETTİM” 
Taraftarın nasıl bir takım 

izleyeceği sorusuna da yanıt 
veren Susiç, “Ben buraya gel-
meden önce tüm takımlarda 
ofansif futbolu tercih ettim. 
Şu an yeni bir takımdayız, so-
nuçlar hakkında ligi nere-
de bitireceğimiz hakkında bir 
şey söyleyemem. Tek şunu 
söyleyebilirim, çok iyi sonuç-
lar için çok iyi çalışacağız” di-

ye konuştu. 
Akhisar Belediyespor’da 1+1 

yıllık sözleşme imzalayan Su-
sic’in yardımcılıklarını ise Elvir 
Baliç, Emrah Eren, kaleci ant-
renörü Fevzi Layiç yapacak. 
Bosna-Hersek milli takım ant-
renörlüğü de yapan 63 yaşın-
daki tecrübeli Teknik Direk-
tör Türkiye’de İstanbulspor, A-

tiker Konyaspor, MKE Anka-
ragücü, Çaykur Rizespor, Os-
manlıspor ve son olarak da A-
lanyaspor’da görev yapmıştı. 

Öte yandan Akhisar Bele-
diyespor, bugün saat 18.00’da 
Yılmaz Atabarut Tesisleri’nde 
yeni teknik direktörleri Saf-
fet Susic yönetiminde top ba-
şı yapacak. -İHA-Manisa Büyükşehir Beledi-

yespor’un milli okçusu Caner Türk-
kan, Yunanistan’ın Patras şehrinde 
gerçekleştirilen Gençler Kadetler 
Avrupa Şampiyonasında Makara-
lı Yay Genç Erkek Takımıyla Avrupa 
şampiyonluğu sevinci yaşadı. Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor’un 
başarılı sporcusu Caner Türkkan’ın 
da aralarında bulunduğu Türki-
ye Makaralı Yay Genç Erkek Takı-
mı, İtalya ile finalde karşı karşıya 
geldi. Final müsabakasında Caner 
Türkkan, Çağrı Dağdeviren ve Yu-
nus Özsipahi’den oluşan Makaralı 
Yay Genç Erkek Takımımız, İtalya’yı 
225-224 geçerek Avrupa Şampiyo-
nu olmayı başardı. 

TÜRKKAN, “ÇOK MUTLUYUM
ÇOK GURURLUYUM” 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor’un milli sporcusu Caner 
Türkkan büyük bir sevinç yaşadı-
ğını söyleyerek, “ Ülkemizin, ku-
lübümüzün ve Manisa’mızın adı-
nı başarıyla duyurduğum için çok 
mutluyum, çok gururluyum. Mani-
sa Büyükşehir Belediye Başkanı-
mız Cengiz Ergün, kulüp başkanı-
mız Mevlüt Aktan ve yönetim ku-
rulumuzun spora ve sporcuya ver-
diği büyük destek sayesinde ok-
çuluk sporunda büyük bir gelişim 
gösterdim ve milli takıma yüksel-
dim. Milli takımda da Avrupa şam-

piyonluğu sevinci yaşadım. Bana i-
nanan ve büyük destek veren ku-
lübüm başta olmak üzere antrenör-
lerime ve herkese çok teşekkür e-
diyorum” diye konuştu. 

“SPORCULARIMIZA VERDİĞİMİZ 
DESTEĞİN KARŞILIĞINI

ALIYORUZ” 
Manisa Büyükşehir Beledi-

yespor Yönetim Kurulu Üyesi ve 
Okçuluk Şube Sorumlusu Hakan 
Kadayıfçılar, okçuluk branşında 
Caner Türkkan’ın milli takımda 
yaşadığı Avrupa şampiyonluğuy-
la büyük bir sevinç yaşadıkları-
nı ve gurur duyduklarını söyleye-
rek, “Makaralı Yay Genç Erkek Ta-
kımımız final maçında karşılaş-
tığı İtalya’yı mağlup ederek Av-
rupa şampiyonu olmayı başardı. 
Başta Caner Türkkan olmak üze-
re kadroda yer alan tüm sporcula-
rımızı kutluyoruz. Manisa Büyük-
şehir Belediye Spor Kulübü ola-
rak spora ve sporcuya büyük des-
tek veriyoruz. Sporun içinden ge-
len Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz Ergün önder-
liğinde bundan sonra da sporcula-
rımıza en iyi imkanları sunmaya 
devam edeceğiz. Sporcularımıza 
verdiğimiz desteğin karşılığını al-
mak bizlerinde şevkini arttırıyor” 
diye konuştu. –Büyükşehir Beledi-
yespor Basın Servisi-

Binlerce sporcu yetiştiren Yunusem-
re Belediyesi’nin, öğrencilerin yaz ayları-
nı spor yaparak değerlendirmesi amacıyla 
açtığı Yaz Spor Okullarında voleybol kurs-
ları başladı.  

Atatürk Olimpik Spor Kompleksi Çok A-
maçlı Spor Salonu’nda gerçekleştirilen 
kurslara 2005 – 2011 doğumlu kız çocuk-
ları katılırken, haftada üç gün verilen kur-
larda filenin sultanları yetiştiriliyor. 

Kursa olan ilginin kendilerini mutlu et-
tiğini ifade eden Yunusemre Belediyesi 
Spor İşleri Müdürü Cengiz Şişmanlar, öğ-
rencilerle bir araya geldi. Şişmanlar bura-
da yaptığı açıklamada, “Yaz spor okulları-
mızın en fazla rağbet gören kurslarımız-
dan bir de voleybol. Haftada 3 gün voleybol 
eğitimi verip, öğrencilerimize hocalarımı-
zın eşliğinde antrenman yaptırıyoruz. Ge-
leceğin filenin sultanlarını yetiştiriyoruz.  
Çocuklarımızı spora teşvik ediyoruz. Bele-
diyespor Başkanımız Arif Alkan ve Beledi-
ye Başkanımız Mehmet Çerçi’nin öncülü-
ğünde hizmetlerimizi sürdüreceğiz” dedi. 
–Yunusemre Belediyesi Basın Servisi-

Akhisar Belediyespor’da
Susic imzayı attı

Büyükşehir
Belediyespor’un

bir sporcusu daha
Avrupa fatihi 



Manisa Büyükşehir Belediyespor Basın 
Servisi’nde görevli gazeteciler, Mert Şiş-
manlar ile bir röportaj yaptı. 

İşte şampiyonun 2013 yılında bir antrenman sı-
rasında bacağı üç yerden kırıldıktan sonra yürü-
mesinin bile imkansız dönemden, Avrupa şampi-
yonluğuna uzanan öyküsü ve o röportaj…

Judo sporuna kaç yaşında ve nasıl başladınız? 
Mert Şişmanlar: Judo sporuna 9 yaşında oyun 

amaçlı başladım. Annem evde çok şikayetçiy-
di benden. Çok hiperaktif bir çocuktum. Hocala-
rımız oyunsal faaliyetler düzenliyordu. Sonra gün 
geçtikçe zaman geçtikçe sevmeye başladım ju-
do sporunu. Hocalarım bu sporu bana sevdirme-
ye başladı. Daha sonra kendime bir hedef koy-
maya başladım. Oyun amaçlı gitmiyordum artık 
idmanlara. Daha çok bir hedef üzerine yoğunlaş-
tım. Antrenmanlara gide gide hocalarımın yardı-
mıyla hayatımın bir parçası oldu judo sporu. Aile-
min, kulübümün ve hocalarımın desteğiyle bera-
ber güzel başarılar elde ettim. 

Judo sporuna başlamana kim vesile oldu? 
Mert Şişmanlar: Benim bu spora başlamama Fa-

tih Akçan hocam vesile oldu. Yakınlarımın da etkisi 
oldu. Judo sporuna başladıktan kısa bir süre sonra 
bu spor dalı benim için bir yaşam tarzı olmuştu. Şu 
anda hayatımda neleri başardımsa bunu judo saye-
sinde başardım. Şu anda insanların bana duyduğu 
saygı, bana gösterdiği ilgi judo sayesinde oldu. 

“BANA GÜVENENLERİ DÜŞÜNÜYORUM”
Kendinizi maçlara nasıl motive ediyorsunuz? 
Mert Şişmanlar: Bana güvenenleri düşünüyo-

rum. Ailem, hocalarım ve bana büyük destek ve-
ren kulübüm bana çok inanıyor ve güveniyor. 
Hep bunları düşünüyorum. Bu da bana ayrı bir 
motivasyon sağıyor. Bana inananların ve güve-
nenlerin yüzünü kara çıkartmamak için çok da-
ha fazla çalışıyorum. Bunlar bana çok güzel moti-
vasyon oluyor. O şekilde hazırlanıyorum. 

Milli Takım’da kamp dönemi nasıl geçti? 
Mert Şişmanlar: Azerbaycan, Kore ve Japonya gi-

bi güzel bir kamp dönemi geçirdik. Önümüzdeki 
ay içerisinde Çek Cumhuriyetinde Avrupa kupası-
na katılacağım. Daha sonra ise Eylül ve Ekim ayın-
da yapılacak olan Gençler Avrupa ve Gençler Dün-
ya Şampiyonasına hazırlanacağım. İnşallah her şey 
istediğim gibi olur. Kamplar çok verimli geçti. Ken-
di performansımın önüne geçtim. Çok çalıştım ve 
çok fazla sporcuyla antrenman yaptım. Güzel çalış-
tık. İnşallah çok çalışmamızın meyvelerini alacağız. 
Kendimi çok hazır hissediyorum. Başarılı olacağıma 
inanıyorum. İnşallah bayrağımızı göndere çektirip, 
istiklal marşımızı tüm dünyaya dinlettireceğim. 

6 AY YÜRÜYEMEDİ
Genç yaşta yaşadığınız o ciddi sakatlığı anla-

tır mısınız? 
Mert Şişmanlar:Antrenmanda fazla ısınma-

mıştım herhalde. Ters bir hareket oldu, sakat-
lık geçirdim. Uzun bir süre antrenman yapama-
dım. İyileştikten sonrada yavaş yavaş çalışmala-
ra başladım. Bacağım üç yerinden kırılmıştı. Ho-
calarımın desteğiyle atlattım. Doktorlar bir daha 
bu sporu yapamazsın dediler. 6 ay yürüyemedim. 
6 aydan sonrada topallıyordum ve doğru düzgün 
yürüyemiyordum. Sonra yavaş yavaş her şey dü-
zene girdi. 

Sakatlık dönemi sizin için nasıl geçti? 
Mert Şişmanlar:O dönem çok zor geçti benim i-

çin. Evde sürekli yattım, hiçbir sosyal yaşantım 
yoktu. 6 ay hiç yürüyemedim zaten. 2 defa ameli-
yat geçirdim. Sonrasında yavaş yavaş yürümeye 
başladım. Spora başladıktan 4-5 yıl sonra  2013 
yılında sakatlanmıştım. Beni çok geriye attı bu 
sakatlık. Eski formuma dönmem çok uzun sürdü 
zaten. Yaşadığım sakatlıktan sonra çıktığım mü-
sabakalarda İki sene hiç madalya alamadım. 2016 
yılında formumu yakaladım. Belki de bu sakatlık 
beni teşvik etti.

Peki kamp dönemleri nasıl geçiyor? 
Mert Şişmanlar: Kamp dönemleri çok planlı ve 

programlı bir şekilde geçiyor. Sabah kahvaltımız, 
antrenman programımız, akşam yemeğimiz her 
şey programlı. Sürekli bir program içerisinde olu-
yoruz. Çok yoğun geçiyor, vaktimin çoğu genelde 
antrenmanlarda geçiyor. Manisa’da ise Fatih ho-
camla birlikte antrenmanlara devam ediyorum. 

ŞİMDİKİ HEDEFİ AVRUPA ŞAMPİYONU OLMAK
Judo hayatınızdaki en büyük hedefiniz nedir? 
Mert Şişmanlar: Şimdi hedefim Avrupa dün-

ya şampiyonu olmak. Uzun vadede hedefim i-
se her sporcunun rüyası olan olimpiyatlar. O-
limpiyatlarda yarışıp madalya sahibi olmak is-
tiyorum. En büyük hedefim bu. İnşallah bu-
nu Manisa Büyükşehir Belediyespor’un spor-
cusu olarak başaracağım. Bunun içinde çok ça-
lışıyorum. İnşallah Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor’un sporcusu olarak hedeflediğim başarı-
lara ulaşacağım. 

Manisa Büyükşehir Belediyespor’un sporcusu 
olmak nasıl bir duygu? 

Mert Şişmanlar:Bir kere sporu çok seven ve 
sporcuya büyük destek veren bir Büyükşehir Be-
lediye Başkanı’na sahibiz. Başta Cengiz Ergün 
başkanımız olmak üzere kulüp başkanımız Mev-
lüt Aktan ve yönetim kurulu üyelerimize çok te-
şekkür ediyorum. Bize çok güzel imkanlar ve-

riyorlar. Gerek maçlara gittiğimizde kalacağı-
mız yerleri ayarlıyorlar. Otobüsümüzü ayarlıyor-
lar, giyeceğimiz eşofmanları ayarlıyorlar. Kendi-
lerine çok teşekkür ediyorum. Cengiz Ergün baş-
kanımız spora çok destek veriyor. En iyi otellerde 
konaklıyoruz. Bir dediğimiz iki edilmiyor. Manisa 
Büyükşehir Belediyespor’un sporcusu olmak çok 
ayrıcalıklı bir durum. 

Judo hayatınızda unutamadığınız maç hangisi? 
Mert Şişmanlar:Avrupa şampiyonasında yarı fi-

nal maçıydı. Alman rakibimle karşılaştım. Maç 
normalde berabere bitmişti. Süre bitti, altın pu-
an uygulaması oldu. Orda da puan alan maçı a-
lıyordu.  Kıran kırana bir maç olmuştu. Çok he-
yecanlı geçmişti. Maç gitti geldi.  Kazanan ben 
olmuştum. O maçı hiçbir zaman unutamam. 

“AİLEM HER ZAMAN EN BÜYÜK
DESTEKÇİM OLDU”

Aileniz en büyük destekçiniz gibi görünüyor…
Mert Şişmanlar:Ailem çok destek oluyor. Ba-

bam beni sürekli gelip götürüyordu antrenman-
lara. Sevdirmeye çalışıyordu beni. Babam Zafer 
Şişmanlar bana çok destek oldu. Aynı şekilde an-
nem Işılay Şişmanlar da. Ailem bana her zaman 
büyük destek oldu. En zor dönemlerimde bana 
büyük moral verdiler. 

Manisa Büyükşehir Belediyespor sana neler 
kazandırdı? 

Mert Şişmanlar:Kulübümüz beni çok destekle-
di. Çok haber yaptı benim hakkım-
da. Billboardlara resmim ko-
nuldu. Bu da aşırı bir ilgiye 
neden oldu. Yolda ge-
çen berisi beni me-
sela gördüğünde, 
‘Sen judoda Avru-
pa şampiyonu olan 
sporcuydun değil 
miydin ‘diye soru-
yordu. Alt yapıya 
çok sporcu geldi. Ai-
leler çocuklarını gön-
dermek istedi judo spo-
runa. Alt yapıya çok yoğun 
bir ilgi oldu. Manisa’nın beni ön 
plana çıkarması çok güzel oldu. Ben 
şu anda profesyonel spor hayatıma devam et-
mek istiyorum. Ondan sonra bende başarılı spor-
cular yetiştirmek istiyorum. Şampiyonlar çıkar-
mak istiyorum. 

Milli Takım dışında antrenman programınız 
nasıl? 

Mert Şişmanlar:Fatih hocamla aramız çok i-

yi. Bana özel zaman ayırıyor. Ben Manisa’ya gel-
diğimde günde iki tane idman yapmak zorunda-
yım. Fatih hoca benle gelip fazladan antrenman 
yaptırıyor. Çalıştırıyor beni ilgileniyor benle. Be-
nim başarılı olmamda en büyük etkenlerden bi-
risi. O olmasa be şu anda judo yapmazdım. Tekrar 
başlamazdım ayağım kırıldıktan sonra. O beni 
motive etti.  Aynı şekilde İsmail Canıtez hocam-
da bana büyük zaman ayırıyor ve gelişimimde ö-
nemli rol oynayan bir isim. 
“SPORDA BAŞARILI OLABİLMEK İÇİN DİSİPLİN-

Lİ ÇALIŞMAK GEREK”
Spor hayatınızda başarılı olmanızın sırrı ne? 
Mert Şişmanlar: Başarılı olabilmek için disip-

linli çalışmak gerek. Sabretmek gerek. Bir hedef-
te yoğunlaşmak gerek. Çünkü bir insanın hede-
fi olmadığı zaman başaracak bir şeyi olmaz. A-
ma bir hedefe yöneldiği zaman adım adım kade-
meleri çıkarak hedeflerine ulaşabilirler. Önünüz-
de bir kapı var anahtarı da sizde. Çalıştığın süre-
ce başaramayacağın bir şey olmaz.

MERT ŞİŞMANLAR’IN AİLESİ NE DEDİ?
Mert Şişmanlar’ın babası Zafer Şişmanlar: Oğ-

lum Mert sadece bize değil, şehrimize, ülkemize 
değer kazandırdı. Mert sadece bizim gururumuz 
olmaktan çıktı. Bu gurur şehrimizde ve ülkemiz-
de tüm insanların oldu. Mert’in başarısı herkesi 
etkiledi. Birçok ailenin çocuğu judo ve farklı spor 
branşlarına yöneldi. Oğlum Mert’i örnek gösterip 
çocuğunu spora yönlendiren birçok aile tanıyo-
rum. Bu da bizi çok memnun ediyor. Manisa Bü-

yükşehir Belediye Başkanımız Cengiz 
Ergün spora ve sporcuya büyük 

destek veriyor. Bunu anlat-
mamıza gerek bile yok. 

Tüm Manisa bunu gö-
rüyor ve biliyor. Ma-

nisa Büyükşehir Be-
lediye Spor Kulü-
bü, futbolda ve bas-
ketbolda bir üst li-

ge yükseldi. Müca-
dele verdiği tüm spor 

branşlarında başarıdan 
başarıya koşuyor. Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün’ün spora inanılmaz 

katkıları var 
Mert Şişmanlar’ın annesi Işılay Şişmanlar: Ben 

bir anne ve kadın olarak duyguları en yoğun ya-
şayan insanım. Bizim için zor bir süreç. Oğlum 
Mert gidiyor ve aylarca kamplarda kalıyor. Ken-
disini göremiyorum. Bu da hasrete neden oluyor. 
Ama sonuçta çok mutluyuz. O istediği yolda iler-
liyor. Başarılarını gördükçe hasretine katlanıyo-
ruz –Büyükşehir Belediyespor Basın Servisi- 
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Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, Manisa Büyükşehir Belediye Spor Kulübü Başkanı Mevlüt Aktan ve yönetimin büyük destek verdiği 
sporcular şu ana kadar elde ettikleri başarılarla yurt içinde ve yurt dışında gururumuz oldu. 2009 yılında Manisa Büyükşehir Belediyespor çatısı altında 
spor hayatına başlayan ve bayrağımızı göndere çektirip İstiklal marşımızı tüm Avrupa’ya dinlettiren Mert Şişmanlar da bu sporculardan bir tanesi. 

YüRüMESi BiLE iMKANSIZDI, 
AVRUPA ŞAMPiYONU OLDU! 

MANİSA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESPOR’UN 

AVRUPA ŞAMPİYONU JUDOCUSU MERT 

ŞİŞMANLAR’IN İNANILMAZ BAŞARI 

HİKAYESİ HERKESİ HEM GURURLANDIRIP, 

HEM DE DUYGULANDIRDI…


